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| صفحه 5 | | صفحه ۲ | 

تحویل ۲۴۵۰ واحد
 مسکونی روستایی قزوین

 در دهه فجر

برای نجات سفره های آب 
زیر زمینی البرز از الگو های 

موفق جهانی بهره بگیریم

| داود نجفیان | 
|   مدیر عامل شرکت آب منطقه ای البرز |

| فرهاد سبحانی | 
| مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی قزوین |

| صفحه آخر | 

فرماندار کرج:

ساماندهی دستفروشان 
کلانشهر کرج آغاز می شود

رییس اداره دامپزشکی شهرستان کرج :

با اجرای طرح پایش الکترونیکی ،فضای 
ناامن برای متخلفان ایجاد می شود

| صفحه ۶ | 

| صفحه ۲ | 

| صفحه 3 | 
معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز :

۵۰۰ هکتار اراضی بیابانی اشتهارد برای نهالکاری آماده سازی شد

 با اجرای این طرح یک فضای ناامن برای 
متخلفان ایجاد می شود که یا خود را به روز کرده
 و یا از فعالیت های غیرقانونی خود را کنار بکشند

| صفحه ۲ | 

مسیر توسعه از رهگذر تقویت 
ظرفیت های ایده پردازی و 

اجرایی میسر می شود

| احمد افضلی  | 
| معاون عمرانی استاندار البرز |

قطع شریان های اسرائیل با اتحاد کشورهای اسلامی
------------ سهیل کثیری نژاد کارشناس مسائل اسرائیل -----------

از جمله کمک های آمریکا که هر سال در کنگره تصویب می شود، یا غرامتی که آلمان بعد از جنگ جهانی و به دلیل هولوکاست به اسرائیل می پردازد یا 
کمک هایی که در شرایط خاص مثل جنگ، به اسرائیل می رسد؛ مثل کمکی که در حال حاضر آمریکا به این رژیم می کند.

یک پایه دیگر اقتصاد اسرائیل هم بر مبنای منابعی است که کشورهای دیگر در اسرائیل سرمایه گذاری می کنند.
چون اقتصاد اسرائیل دانش بنیان است و از بیش از یک دهه قبل شعار اقتصادی آنها »استارت آپ میشن« است. حوزه دانش بنیان هم برخلاف بقیه فناوری ها 
چندان به نیروی انسانی نیاز ندارد و درعوض به پول و سرمایه وابسته است. پس سرمایه گذاری های خارجی برای مسئولان اسرائیل حیاتی است و روی 

آنها خیلی حساب باز می کنند.
همچنین حدود ۲۰ درصد اقتصاد اسرائیل هم مربوط به تجارت الماس است و بازار الماس تل آویو شهرت جهانی دارد، در این بخش الماس خام را وارد 

می کنند، تراش می دهند و با ارزش افزوده به چند برابر قیمت می فروشند.
اما به جز اینها شریان های اقتصادی در حوزه انرژی و کالاهای مصرفی هم دیده می شود. اسرائیل چاه و ذخیره نفت ندارد و نفت مصرفی را از کشورهایی 

مثل آذربایجان و گرجستان از طریق ترکیه وارد می کند.
جای تأسف است که ۲ کشور مسلمان ترکیه و آذربایجان در این موضوع با اسرائیل همکاری می کنند. اگر این شریان قطع شود اسرائیل دچار مشکلات 
بسیاری می شود چون به دلیل وجود یمن نمی تواند نفت را از طریق دریای سرخ تامین کند، تهیه نفت از سمت دریای مدیترانه و شرق دنیا هم هزینه زیادی 
دارد و برایش به صرفه نیست، پس  ناچار است نفت را به قیمت بالاتری از سمت کشورهای غربی و آمریکا تامین کند و تامین انرژی فشار زیادی به اقتصاد 
اسرائیل می آورد.البته اسرائیل چند میدان گازی دارد ولی این میدان ها به دلیل اینکه کاملا در دسترس نیروهای مقاومت و به ویژه حزب اله قرار دارند و 

می توانند مورد حملات موشکی و پهپادی حزب اله قرار بگیرند، کاملا آسیب پذیرند.
اسرائیل به جز حوزه انرژی در کالاهای مصرفی مثل گوشت و گندم هم ضربه پذیر است چون واردکننده است و جنگ میان اوکراین و روسیه هم به بالا 
رفتن نرخ گندم و سایر فرآورده های آن در اسرائیل انجامید و اقتصاد رژیم صهیونیستی را تا حدودی دچار بحران کرد. پس اگر کشورهای اسلامی در قطع 

کردن شریان  انرژی و کالاهای مصرفی این کشور متحد شوند، به راحتی می توان اسرائیل را در منگنه قرار داد.

کلام نخست  وعده ی ما 
۱۱ اسفند ماه ۱۴۰۲
پای صندوق های رای

روابط عمومی روزنامه آرمان میهن 

میانگین ابتلا به سرطان در البرز بالاتر از متوسط کشوری
 رییس دانشگاه علوم پزشکی البرز با بیان اینکه از هر ۱۰۰ هزار نفرجمعیت 
استان ۱۸۳ نفر آنان به سرطان مبتلا می شوند،اعلام کرد: میانگین ابتلا به 

سرطان در البرز بیشتر از متوسط کشوری است.
دکتر شهرام صیادی در آستانه آغاز پویش ملی مبارزه با سرطان در نشست 
با خبرنگاران گفت: براساس گزارش کشوری سامانه سیمای سرطان، میزان 
نفر  هزار  هر۱۰۰  از  نفر   ۱۷۳ کشور  در  سرطان  سنی  شده  استاندارد  بروز 

جمعیت است که این رقم در البرز ۱۸۳ نفر اعلام شده است .
رییس دانشگاه علوم پزشکی البرز ادامه داد: سرطان های سینه، پروستات، 
روده بزرگ، معده و پوست از انواع سرطان های شایع در این استان است که 

بیشترین فوت بر اثر سرطان معده و ریه به ثبت رسیده است.
قابل پیشگیری است،  از ۴۰ درصد سرطان ها  اینکه بیش  بیان  با  صیادی 
این  را در  تغذیه و سایر موارد  باید مقوله پیشگیری و رعایت اصول  گفت: 
زمینه جدی بگیریم.وی با اشاره به شعار پویش ملی مبارزه با سرطان مبنی 
ام«،  جامعه  و  ام  خانواده  خودم،  سرطان  پیشگیری  برای  مسوولم،  بر«من 
افزود: این پویش از روز یکشنبه هشتم بهمن ماه همزمان با سراسر کشور 

درالبرز آغاز و تا پانزدهم همین ماه به مدت یک هفته ادامه دارد.

رییس دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت : هفته پویش ملی مبارزه با سرطان 
هر ساله با هدف افزایش آگاهی عموم جامعه در خصوص قابل پیشگیری 
تشخیص  های  برنامه  تقویت  نادرست،  باورهای  اصلاح  سرطان،  بودن 
زودهنگام سرطان و افزایش حمایت سیاستگذاران در خصوص کنترل عوامل 

خطر سرطان برگزار می شود.
وی خاطر نشان کرد: مردم باید به ۱۰ اقدام پیشگیری از سرطان شامل پرهیز 
از استعمال دخانیات،فعالیت بدنی منظم، وزن مناسب، تغذیه سالم، مراقبت از 
پوست، مراقبت در برابر انواع عفونت ها، رعایت اصول ایمنی در محیط کار و 
خانه، توجه به سلامت روان و زندگی اجتماعی و مراجعه به موقع به پزشک 

با وجود علائم هشدار دهنده، توجه لازم را داشته باشند.
به  مراجعه  با  تا  خواست  مردم  از  نیز  البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس 
نزدیک ترین مرکز بهداشتی محل سکونت خود از خدمات رایگان مربوط به 

پیشگیری، غربالگری و تشخیص زودهنگام سرطان بهرمند شوند.
وی افزود: در این مراکز خدمات تشخیص زودهنگام سرطان سینه و دهانه 
رحم در خانم های ۳۰ تا ۶۹ سال و خدمات تشخیص زودهنگام سرطان روده 

بزرگ در خانم ها و آقایان ۵۰ تا ۶۹ سال ارائه می شود.

سهم من 
در پیشرفت ایران
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فرماندار ویژه کرج گفت: فرایند ساماندهی دستفروشان به 
منظور ساماندهی و بهبود فضای کسب و کارها با مشارکت 

شهرداری کرج آغاز می شود.
یحیی رمضانی در جلسه هماهنگی ساماندهی دستفروشان 
قانون   )۱۶( ماده  اجرایی  نامه  آئین  گفت:  کرج  کلانشهر 
بهبود مستمر محیط کسب و کار در این زمینه راهبردهای 

اجرایی را تبیین کرده است.
وی مطرح کرد: قوانینی که برای ساماندهی و بهبود فضای 
مختصات  با  متناسب  باید  است  شده  وضع  کار  و  کسب 
و  سازی  بومی  موجود  ظرفیت های  و  قابلیت ها  و  شهرها 

سپس وارد فرایند اجرایی شود.
فضا  کاربری  کرد:  بیان  کرج  شهرستان  ویژه  فرماندار 
مراکز  به  شهروندان  دسترسی  قابلیت  و  نیازها  با  متناسب 
روزبازار و پیش بینی سایر الزامات برای بهبود فضای کسب 
قرار  توجه  مورد  باید  که  است  مهمی  موضوعات  از  کار  و 

گیرد.
کلانشهر  در  دستفروشان  ساماندهی  طرح  تحقق  رمضانی 
شهرداری  و  دستگاه ها  تمامی  همکاری  مستلزم  را  کرج 
دانست و افزود: باید محدودیت ها و پتانسیل های کلانشهر 
کرج را نیز در نظر گرفت و با کمک و همکاری دستگاه های 

متولی امر برای تحقق این طرح مهم تلاش کرد.
دسترسی  امکان  آوردن  فراهم  منظور  به  وی،  گفته  به 
فروشندگان  نیز  و  ایرانی  متوسط  و  کوچک  تولیدکنندگان 
تولید  کالاهای  عرضه  برای  مصرف  بازار  به  سرمایه  کم 
با استفاده از زمین های متعلق  داخل، شهرداری ها موظفند 
به خود یا وزارت راه و شهرسازی، مکان های مناسبی را در 
شهرها آماده بهره برداری کنند و بر مبنای قیمت تمام شده 
به صورت روزانه، هفتگی و ماهانه به اشخاص اجاره دهند.

فرماندار ویژه شهرستان کرج عنوان کرد: به منظور اجرایی 
شدن ماده )۱۶( این قانون وزارت راه و شهرسازی مکلف 
است با درخواست شهرداری ها زمین های در اختیار خود را 
اختیار  در  مربوط  مقررات  و  قوانین  برابر  و  قرارداد  عقد  با 

شهرداری ها قرار دهد.
به  مربوط  اطلاعات  سامانه  کرد:  خاطرنشان  رمضانی 
متقاضیان و استفاده کنندگان از امکانات بازارهای مصرف، 
باید توسط شهرداری ها راه اندازی شود و اطلاعات آن در 

اختیار دستگاه های ذیربط و عموم مردم قرار گیرد.
و  کالا  عرضه  برای  صرفاً  شده  بینی  پیش  مکان های 
محصولات تولید داخل بوده و استفاده از آنها برای هرگونه 

فعالیت و بهره برداری دیگر ممنوع است.
گفتنی است طرح ساماندهی دستفروشان برای نخستین بار 
در  کرج  فرمانداری  توسعه  و  ریزی  برنامه  معاونت  توسط 

دستور کار اجرایی شدن قرار گرفته است.

فرماندار ویژه کرج:

ساماندهی دستفروشان کلانشهر کرج آغاز می شود

معاون عمرانی استاندار البرز تاکید کرد :

مسیر توسعه از رهگذر تقویت ظرفیت های 
ایده پردازی و اجرایی میسر می شود

 مدیر عامل شرکت آب منطقه ای البرز :

برای نجات سفره های آب زیر زمینی البرز 
از الگو های موفق جهانی بهره بگیریم

از  مندی  بهره  بر ضرورت  تاکید  با  البرز  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
تقویت  رهگذر  از  توسعه  مسیر  گفت:  انرژی  و  مواد  پژوهشگاه  علمی  ظرفیت های 

ظرفیت های ایده پردازی و اجرایی میسر می شود.
احمد افضلی در دیدار با رئیس پژوهشگاه مواد و انرژی گفت: استان البرز به عنوان 
قطب علم و فناوری کشور دارای ده ها مرکز ملی و بین المللی علمی و پژوهشی است 

و می تواند در پیوند با حوزه اجرایی به موفقیت های کم نظیری دست یابد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار البرز بر ضرورت بهره مندی از ظرفیت های 
علمی پژوهشگاه مواد و انرژی تاکید و مطرح کرد: مسیری که برای توسعه می توان 

متصور شد از رهگذر تقویت ظرفیت های ایده پردازی و اجرایی میسر می شود.
این  کرد:  عنوان  دیدار  این  در  نیز  انرژی  و  مواد  پژوهشگاه  رئیس  امیدوار،  حمید 
در  را  منطقه  و  کشور  پژوهشی  و  علمی  مرجع  به  تبدیل شدن  ظرفیت  پژوهشگاه 

موضوع مواد و انرژی دارد.
وی گفت: پژوهشگاه مواد و انرژی در دو رشته مهندسی مواد و مهندسی پزشکی در 
مقطع دکتری و در ۶ گرایش از رشته های مهندسی مواد، مهندسی پزشکی، مهندسی 
انرژی های تجدید پذیر و فیزیک در مقطع کارشناسی ارشد  نانو، مهندسی  فناوری 

دانشجو جذب و تربیت می کند.
چهار  دارای  انرژی  و  مواد  پژوهشگاه  کرد:  بیان  انرژی  و  مواد  پژوهشگاه  رئیس 
و  نیمه هادی ها  سرامیک،  پیشرفته،  مواد  و  نانو  فناوری  عناوین  تحت  پژوهشکده 

انرژی است که هر یک دارای سه گروه پژوهشی مستقل هستند.
و  پایلوت ها  در  تجهیزات  پژوهشگاه،  راهبردی  اولویت های  به  اشاره  با  امیدوار 
کارگاه های مواد و انرژی افزود: مرکز رشد این پژوهشگاه به منظور حمایت از کسب 
در سال  انرژی  و  مواد  در حوزه  تجاری سازی  و  کارآفرینی  نوآور،  و  نوپا  کارهای  و 

۱۳۹۲ تأسیس شده است.
به گفته وی، این مرکز در حال حاضر با ظرفیت ۳۰ واحد فناور مشتمل بر واحدهای 
علمی،  هیأت  اعضای  محوریت  با  و  دانش بنیان  شرکت های  و  رشد  پیش رشد، 
بر  مبتنی  ملی  اقتصاد  تقویت  راستای  در  پژوهشگاه  دانشجویان  و  فارغ التحصیلان 

دانش و فن آوری مشغول فعالیت است.
رئیس پژوهشگاه مواد و انرژی یادآور شد: با توجه به برنامه ریزی های صورت گرفته 
مطالعات ۶ پروژه مهم پژوهشگاه انجام شده است که در صورت تأمین اعتبار مورد 

نیاز می توان همزمان با دهه مبارک فجر عملیات اجرایی آنها را آغاز کرد.

الگوی  کشوری  پژوهشی  طرح  آغاز  از  البرز  ای  منطقه  آب  شرکت  عامل  مدیر   
دانشگاه در دشت هشتگرد  اساتید  با مشارکت  زمینی  زیر  منابع آب  تعادل بخشی 

این استان خبر داد.
داود نجفیان گفت: در این طرح حدود آستانه معیارهای پایداری آب های زیر زمینی 
از تجارب جهانی مورد بررسی قرار می  با بهره گیری  البرز  دشت هشتگرد استان 

گیرد.
وی با بیان اینکه اکنون فشار مضاعفی به علت برداشت های بی رویه روی سفره 
های آب زیر زمینی البرز است، گفت: برای نجات این سفره ها باید از الگو های 

موفق جهانی بهره بگیریم.
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای البرز ادامه داد: لازمه پایداری در توسعه همه جانبه 
استان البرز تعیین و تعریف سهمیه خاص از منابع آبی برای بخش های مختلف مانند 

سهم ۲۷۰ میلیون متر مکعبی آب برای کشاورزی است.
نجفیان تاکید کرد: برای هر بخش به فراخور نیاز و اهمیت باید تعیین سهمیه آبی 
داشت؛ به طور مثال بخش کشاورزی که در تامین غذا اثر گذار است باید سهمیه 

خاص خود داشته باشد و از هر رفت کمترین مقدار آب جلوگیری شود.
وی تاکید کرد: اگر در بحث غلبه بر تنش آبی به دنبال راهکارهای اثر بخش و نمونه 

های موفق و تاثیر گذار جهانی نرویم ، مسیر اشتباهی را پیموده ایم.
مختلف  راهکارهای  و  مسیرها  باید  گفت:  البرز  ای  منطقه  آب  شرکت  مدیرعامل 
علمی و پژوهشی را برای مدیریت منابع آب در شرایط کنونی کشور دنبال کنیم و 

بهترین گزینه ها انتخاب شود.
نجفیان با اشاره به ظرفیت های بالای علمی و پژوهشی در دانشگاه های کشور 
ادامه داد: براین اساس استان البرز نیز وارد مرحله فعالیت پژوهشی در زمینه راههای 

نجات سفره های زیر زمینی با کمک مراکز علمی کشور برآمده است.
به  زمینی کشور  زیر  تعادل بخشی آب های  برای  پژوهشی  اظهار کرد: طرح  وی 

عنوان الگو انتخاب شده است .
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز گفت : در این طرح روش های مختلف علمی 
برای مدیریت پایدار منابع آب زیر زمینی با تکیه بر داده های پژوهشی بررسی و 
میلیارد  یک  دارای  البرز  استان  شد.  خواهد  ارائه  منابع  این  برای  الگوها  مهمترین 
و۸۰۰ میلیون متر مکعب ذخایر آب سطحی و زیر زمینی است که به گفته مدیرعامل 
شرکت منطقه ای استان بیش از ۹۰ درصد این منابع در طول سال مصرف می شود.

معاون داوطلبان جمعیت هلال احمر البرز :

ارائه خدمات ۱۴ کاروان سلامت هلال احمر
 به مناطق محروم البرز

رییس پلیس فتا البرز :

دستگیری کلاهبردار فیشینگ کار سهام عدالت 
در کرج

معاون داوطلبان جمعیت هلال احمر البرز گفت : ۱۴ کاروان سلامت هلال احمر طی ماه 
جاری با حضور در مناطق کم برخوردار این استان به مردم خدمات درمانی ارائه دادند.

: از مجموع ۱۴ کاروان اعزام شده هشت مورد در قالب ایستگاه  داود رجبی اظهار کرد 
های سلامت بوده که در شهرستان های کرج ، اشتهارد ، نظرآباد و ساوجبلاغ خدمات 

درمانی ارائه کردند.
وی اضافه کرد: طی این مدت بیش از چهارهزارو ۵۰۰ نفر خدمات درمانی و مشاوره ای 

دریافت کردند.
رجبی بیان کرد: این اردو ها با حضور تعدادی پزشک متخصص و عمومی، پیراپزشک، 
ماما و روانشناس در خانه های هلال روستایی استان البرز برگزار شد. وی گفت: در این 
اردوها افزون بر خدمات درمانی در بخش بینایی سنجی، مشاوره های روانشناسی خانواده 
خدمات  فشارخون  و  قند  غربالگری  و  اجتماعی  خدمات  مشاوره  مددکاری،  تحصیلی،  و 

ارائه شد.
معاون داوطلبان جمعیت هلال احمر البرز یادآور شد: داوطلبان با اعزام به مناطق محروم 
مانند نحوه سنجش  امدادی  از مراجعان، برخی آموزش های  ضمن جذب و عضوگیری 
فشار خون آموزش می دهند. رجبی افزود : خدمات کاروان سلامت هلال احمر به صورت 

ادواری در مناطق محروم استان البرز استان ادامه دارد.

رییس پلیس فتا البرز از دستگیری یک کلاهبردار فیشینگ کار از طریق ارسال پیامک 
مشاهده سهام عدالت و انتقال مالباختگان به درگاه جعلی خبر داد.

البرز  استان  فتا  پلیس  به  مراجعه  با  اظهار کرد: یک شاکی  سرهنگ »رسول جلیلیان« 
اعلام کرد ، حساب بانکی وی به دلیل کشیدن کارت بانکی سرقتی از دستگاه پوز مغازه 

اش از سوی پلیس فتا مسدود شده است که موضوع در دست بررسی قرار گرفت.
وی افزود: در ادامه روند بررسی این پرونده ماموران پلیس فتا موفق به شناسایی رد یکی 
از فیشینگ کاران حرفه ای استان شده و با زدن رد وی در منطقه گلشهر کرج موفق به 

دستگیری این فرد شدند.
جلیلیان اضافه کرد: در بازرسی از مخفیگاه متهم تعدادی تلفن همراه و چند کارت بانکی 
مربوط به افراد معتاد که متهم از آنها برای استفاده در کلاهبرداری بهره می برد، کشف 

شد.
وی با اشاره به اینکه تاکنون سه نفر از مالباختگان این پرونده شناسایی شده اند، گفت: 

ارزش کلاهبرداری صورت گرفته در این سه فقره حدود چهار میلیارد ریال است.
از  استفاده  با  این فرد  ارتکاب جرم گفت:  جلیلیان در خصوص شیوه و شگرد متهم در 
با  و  نموده  عدالت  سهام  سود  مشاهده  پیامک های  ارسال  به  اقدام  تلگرامی  ربات های 
کشاندن سوژه های خود به درگاه جعلی، با دریافت رمز حساب مالباختگان را خالی می کرد.

وی در پایان با بیان اینکه تحقیقات در خصوص این پرونده همچنان ادامه دارد، خاطرنشان 
کرد: به کاربران توصیه می کنیم از ورود به لینک های ارسالی از سوی شماره های ناشناس 
به جد خودداری کنند و موارد مشکوک را از طریق مرکز فوریت های سایبری با شماره 

۰۹۶۳۸۰ به پلیس اعلام کنند.

سرپرست شرکت گاز استان البرز:

گاز ۲۰۴ ویلا در استان البرز قطع شده است
 سرپرست شرکت گاز البرز با اشاره به بازدید از ۹۳۳ ویلا در این استان گفت: برای ۲۳۱ 

مالک ویلا اخطار صادر و گاز ۲۰۴ ویلا قطع شده است.
 کامران ایمانی فولادی با اشاره به برگزاری سومین جلسه کمیته سوخت و انرژی با حضور 
مسؤولان ارشد البرز و دستگاه های خدمات رسان در شرکت گاز استان گفت: برنامه ریزی 
سوخت، تصمیم گیری در مورد سهمیه بندی، قطعی های احتمالی، تعطیلی مدارس یا اداره 
کردن به صورت مجازی، کاهش ساعت اداری و قطع گاز مراکز ورزشی و تفریحی در 

جلسات این کمیته اتخاذ می شود.
وی با بیان اینکه اهمیت این جلسه به اندازه ای است که مدیران کل برخی ادارات شخصاً 
در این کارگروه حضور پیدا می کنند، افزود: سومین جلسه کمیته سوخت در حالی برگزار 
شد که جبهه هوای بارشی وارد کشور و در نتیجه آن بارندگی در استان آغاز شده و در 
روزهای آینده بر اساس نظر کارشناس هواشناسی با افت دمای هوا مواجه خواهیم بود. با 
توجه به شرایط پیش آمده تمام کارکنان امدادی شرکت گاز در حالت آماده باش هستند.

کمیته سوخت  درون سازمانی  کرد: جلسه های  البرز مطرح  استان  گاز  سرپرست شرکت 
زمستانی هر روز برگزار شده و پایش دمای ادارات و مراکز تجاری نیز به صورت روزانه 
در حال انجام است. پیش از اینکه سوخت صنایع قطع شود، محدودیت هایی اعمال شده و 
مضاف بر این گاز برخی از مشترکان صنعتی از جمله کوره های آجرپزی قطع و برای برخی 

صنایع نیز محدودیت ۵۰ درصدی اعمال شده است.
ایمانی فولادی با اشاره به اینکه تاکنون ۱۱۳ هزار و ۲۰۵ مورد پایش در استان البرز انجام 
شده است، خاطرنشان کرد: از ۹۳۳ ویلا بازدید و برای ۲۳۱ مالک ویلا اخطار صادر و 
به  آمده که  به عمل  بازدید  از ۶۱۶ گرماتابش  گاز ۲۰۴ ویلا قطع شده است. همچنین 
۱۸۸ مورد اخطار داده و گاز ۱۸۷ مورد نیز قطع و از ۶۰۹ واحد صنعتی برای پایش بازدید 

شده است.
وی گفت: برای اطلاع رسانی و آگاهی مردم جهت رعایت دمای رفاه و استفاده بهینه از 
گاز دو و نیم میلیون پیامک ارسال شده است. با توجه به اینکه ۱۰ روز آینده بر اساس 
پیش بینی هواشناسی روزهای سردی را پیش رو داریم و هفته بحرانی پیش بینی می شود، 
بسته پیشنهادی شرکت گاز البرز که شامل استفاده برخی از صنایع از سوخت دوم، مجازی 

کردن مدارس، کاهش ساعت کاری ادارات و ... می شود، تقدیم استاندار البرز شده است.
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جامعه  شماره 3۱۴۲3
دوشنبه
۹ بهمن ۱۴0۲ 

استاندار البرز از سلسله جلساتی که در استانداری و آموزش و پرورش 
برای رسیدگی به دغدغه های فرهنگیان و بخصوص بازنشستگان یاد 
آوردیم  پای کار  نیز  را  این منظور مسؤولان ملی  برای  کرد و گفت: 
پیگیر  و  درصدد  اکنون  و  گذراندیم  را  خوبی  مصوبات  و  ها  برنامه  و 

اجرای آنها هستیم.
از  جمعی  با  صمیمی  نشست  در  البرز،  استاندار  عبداللهی،  مجتبی 
البرز و شورای آموزش و پرورش استان  پیشکسوتان فرهنگی استان 
که در سالن جلسات اداره کل آموزش و پرورش استان برگزار شد، با 
بیان اینکه تلاش های دولت مردمی سیزدهم برای حل مشکلات و 
جبران کمبودها مشهود است، گفت: باید بپذیریم که گویی جمهوری 
انحا مختلف در  ایران در یک طرف قرار دارد و دشمنان به  اسلامی 
حال توطئه چینی و فتنه انگیزی در طرف دیگر هستند.وی ادامه داد: 
ابعاد گوناگون در  در  آبادانی کشور  و  توسعه ای  برنامه های  از سویی 
حال اجرا است و هر روز شاهد اخبار خوبی در این راستا هستیم و از 
سوی دیگر تبلیغات منفی دشمنان با ابزارها و امکانات پیشرفته، بدنبال 
تغییر افکار عمومی است.عبداللهی گفت: فرهنگیان عزیز و فرهیخته، 
باشند. توانند گواه تلاش های دولت برای حل مشکلاتشان  خود می 

مقصود  به  نیل  تا  تلاش ها  باید  همچنان  که  داریم  باور  افزود:  وی 
ولی  یابد  تداوم  است،  فرهنگیان  اصلی که همان کسب رضایتمندی 
این مسیر نیاز به همراهی، امید و اعتماد بیشتری دارد.استاندار البرز از 
سلسله جلساتی که در استانداری و آموزش و پرورش برای رسیدگی 
و گفت:  یاد کرد  بازنشستگان  و بخصوص  فرهنگیان  به دغدغه های 

ها  برنامه  و  آوردیم  کار  پای  نیز  را  ملی  مسؤولان  منظور  این  برای 
آنها  اجرای  پیگیر  و  درصدد  اکنون  و  گذراندیم  را  خوبی  مصوبات  و 
هستیم. وی افزود: در شرایط کنونی مهمترین موضوعی که می تواند 
از  را  این سد  را خنثی کند و  تنش ها، توطئه ها و فتنه های دشمنان 
انتخابات است.این مقام  بردارد، مشارکت پرشور در  راه توسعه کشور 
باور دارم  مسؤول اضافه کرد: به جایگاه والای فرهنگیان در اجتماع 

چراکه معلمان همواره اقشار مورد اعتماد و احترام مردم هستند و بی 
شک آنها در تنویر افکار عمومی و تبیین و تداعی دستاوردهای نظام، 
تاثیر بسزایی دارند. عبداللهی گفت: مشارکت در انتخابات، قدرت چانه 
المللی افزایش  زنی ایران اسلامی را به پشتوانه ملت در مجامع بین 
می دهد و به طور قطع این امر، عامل پیشرفت و توسعه کشور در ابعاد 

مختلف خواهد شد.

استاندار البرز :

مسؤولان ملی برای رفع معضل فرهنگیان البرز
 پای کار آمدند

مدیرکل بهزیستی البرز:

از هر ۶۸ کودک ایرانی یک نفر به اتیسم مبتلاست

رییس پلیس آگاهی البرز :

عوامل قتل جوان ۲۹ ساله کرجی دستگیر شدند

مدیرکل بهزیستی البرز گفت: از هر ۶۸ کودک در ایران یک نفر مبتلا به اتیسم است.
وجیهه محمدی فلاح  با اشاره به اینکه اتیسم اختلالی نورولوژیکی است که در سال های اولیه رشد 
کودک نمود پیدا می کند؛ اظهار کرد: مغز فرد مبتلا به اتیسم نمی تواند در زمینه رفتارهای اجتماعی 

و مهارت های ارتباطی به درستی عمل کند و همین تعامل با دیگران را برای او سخت می کند.
غیرکلامی،  و  ارتباط کلامی  زمینه  در  اتیسم  اختلال  دارای  بزرگسالان  و  داد: کودکان  ادامه  وی 
مشکل  دچار  بازی  و  سرگرم کننده  فعالیت های  اجتماعی،  رفتارهای  معمول،  شناختی  مهارت های 
هستند.وی افزود: مقاومت در برابر تغییر؛ رفتارهای تکراری و کلیشه ای و نقص در ارتباط چشمی و 

عدم پاسخگویی به محرکات محیطی از دیگر علائم این اختلال است.
این مسئول با اشاره به میزان شیوع این اختلال ابراز کرد: طبق آمار؛ حدود یک درصد جمعیت هر 
کشوری دچار این اختلال هستند و با برآوردهای صورت گرفته از هر ۶۸ کودک در ایران یک نفر 

به این اختلال مبتلا است.
محمدی فلاح با بیان اینکه متاسفانه تا کنون درمانی برای این اختلال شناخته نشده؛ گفت: با این 
اوصاف آموزش و مداخلات رفتاری و درمانی، غربالگری، تشخیص و مداخلات بهترین اقدام برای 

جلوگیری از پیشرفت این بیماری محسوب می شود.
مدیرکل بهزیستی البرز با اشاره به اینکه در البرز سه مرکز نگهداری و ارائه خدمات به این بیماران 
فعالیت دارد؛ اضافه کرد: در مجموع ۱۰۹ مددجو در این مراکز نگهداری می شوند که به ازای هر یک 

از آنها سه میلیون و ۲۰۰ هزار تومان به این مراکز پرداخت می شود.
وی خاطرنشان کرد: این مراکز توسط اشخاص حقیقی یا حقوقی با کسب مجوز از سازمان بهزیستی 
تاسیس شده که به صورت روزانه خدمات توانبخشی در ابعاد مختلف ارائه می دهند.وی با اشاره به 
تشخیص  با  اوتیسم  طیف  اختلال  دارای  افراد  داد:  ادامه  اتیسم،  روزانه  مراکز  در  پذیرش  ضوابط 
کمیسیون پزشکی و تعیین نوع و شدت معلولیت یا ارائه گواهی روانپزشک و آزمون تشخیصی در 

محدوده سنی ۶ تا ۱۰ سال در بخش های آموزشی و توانبخشی پذیرش می شوند.
مدیرکل بهزیستی استان البرز با بیان اینکه به افراد دارای اختلال اتیسمی خدمات آموزشی، شناختی 
فرد  شناختی  کنش های  افزایش  به  منجر  اقدامات  این  کرد:  اظهار  می شود،  داده  ارائه  رفتاری  و 
می شود.محمدی فلاح با عنوان اینکه برنامه ها شامل تلاش در جهت ایجاد بستر مناسب برای حضور 
فرد دارای اختلال طیف اتیسم در جامعه و فراهم آوردن شرایط زندگی عادی  طبق آموزش های 
مختلف است، خاطرنشان کرد: در این راستا برای آگاه سازی خانواده های افراد دارای اختلال اوتیسم 
مربیان مراکز از طریق تهیه بروشور، مقالات، راه اندازی سایت اینترنتی و ارتباط با رسانه های گروهی 

انجام می شود.
وی با اشاره به خدمات توانبخشی از جمله کار، گفتار درمانی و روش های تقویت ارتباط، گفت: در این 
دسته از خدمات شیوه های تقویت حسی حرکتی، گفتار درمانی، کاردرمانی و ورزش استفاده می شود.

اختلالات  برای کنترل  دارویی  مانند مداخلات  دارویی  زیستی  به خدمات  اشاره  با  محمدی فلاح 
همراه و برنامه های تغذیه ای ویژه برای این افراد، افزود: این خدمات شامل مداخلات درمانی برای 

پیشگیری  از پیشرفت  اختلال و یا بیماری های همراه اختلال طیف اتیسم انجام می شوند.
 مدیرکل بهزیستی استان البرز با بیان اینکه خدمات تکمیلی و ترکیبی نیز مانند بازی، هنر و موسیقی 
درمانی در مراکز بهزیستی استان البرز انجام می شود، تصریح کرد: این خدمات برنامه هایی هستند که 
به نوعی عناصر و یا بخش هایی از سه حیطه قبلی را در خود دارند و زمانی ارائه داده می شوند که سه 
دسته قبلی خدمات وجود داشته باشد و به تنهایی نمی توانند در قالب یک برنامه جامع و کامل باشند.

رییس پلیس آگاهی البرز گفت: عوامل قتل یک جوان ۲۹ ساله کرجی با تلاش ماموران 
انتظامی پس از حدود ۲ ماه از این حادثه شناسایی و دستگیر شدند.

سرهنگ حکمت اله شجاعیگفت: اواخر آبان ماه سال جاری خبر وقوع یک فقره درگیری 
منجر به قتل در منطقه ماهدشت کرج به پلیس آگاهی استان البرز اعلام شد و بررسی 

موضوع در دستورکار کارآگاهان اداره مبارزه با جرائم جنایی قرار گرفت.
نحوه  دلیل  به  مقتول  که  داشت  آن  از  حکایت  کارآگاهان  اولیه  بررسی های  افزود:  وی 

رانندگی اش با ۲ شخص ناشناس درگیر و بر اثر ضربات چاقو به قتل رسیده است.
شجاعی اضافه کرد: کارآگاهان با همکاری عوامل کلانتری ۲۶ ماهدشت ۲ متهم پرونده را 
شناسایی و آن ها را در عملیات های جداگانه در شهرهای کرج و نظرآباد دستگیر کردند.

وی با اشاره به اعتراف متهمان به ارتکاب قتل، گفت: پس از تشکیل پرونده این افراد برای 
انجام مراحل قانونی به مرجع قضایی معرفی شدند.

 مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز :

بیش از ۱۰ هزار دانش آموز البرزی معتکف شدند

 مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز گفت: بیش از ۱۰ هزار دانش آموز این استان در 
ایام اعتکاف با حضور در مساجد به راز و نیاز با پروردگار و انجام اعمال معنوی پرداختند.

به جای  را  اعتکاف  ایام  اعمال  آموزان در ۱۰ مسجد  این دانش  افزود:  علی حجرگشت 
آوردند .

وی بیان کرد: در سه روز خلوت دل، برنامه های فرهنگی و تربیتی مختلفی از جمله مناجات 
خوانی، برگزاری نماز جماعت، نماز شب، ذکر سحری و روزه در طول ایام اعتکاف، محفل 
برای  بیت)ع(  اهل  به  توسل  و مراسم  اعتقادی  به سوال و شبهات  پاسخ  قرآن،  با  انس 

معتکفان اجرا شد.
دانش  اعتقادی  و  دینی  مبانی  تقویت  یادآورشد:  البرز  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
آموزان بر اساس ساحت های تربیتی و تعمیق تقوای الهی و مهارت خویشتنداری از جمله 

اهداف برگزاری این برنامه ها است.

معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز :

۵۰۰ هکتار اراضی بیابانی اشتهارد برای نهالکاری آماده سازی شد
معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز اعلام 
کرد: ۵۰۰ هکتار از اراضی بیابانی دشت اشتهارد این استان برای 

نهالکاری آماده سازی شده است.
در  نهالکاری  عملیات  اینکه  بیان  با  هریجانی  میردار  مهدی 
اجرایی  ملی  منابع  محل  از  ریال  میلیارد   ۲۵ اعتبار  با  اشتهارد 
طرح  این  بلافاصله  پیمانکار،  معرفی  از  پس  افزود:  شد،  خواهد 

اجرا می شود.
از عرصه  نیز ۲۱۳ هکتار  وی اظهار کرد: در سال مالی گذشته 
های بیابانی شهرستان های اشتهارد و نظرآباد نهالکاری شد که 
آزاد راه غدیر به منظور کنترل  حدود ۱۰۵ هکتار آن در حاشیه 
ریزگردها و ایجاد چشم انداز و همچنین ۱۰۸ هکتار نیز در حاشیه 

جاده نجم آباد انجام شده است.
البرز به  آبخیزداری استان  اداره کل منابع طبیعی و  معاون فنی 
تولید نهال های بیابانی اشاره کرد و گفت: یک نهالستان بیابانی 
بیابانی  نهالکاری  به منظور توسعه  آباد نظرآباد  ایستگاه نجم  در 
های  گونه  گلدانی  نهال  اصله  هزار   ۵۰ سالانه  که  است  فعال 

بیابانی همچون آتری پلکس، قره داغ و تاغ تولید می کند.
میردار هریجانی در ادامه به اقدامات کنترل چرای دام در مراتع 
استان اشاره کرد و افزود: در اجرای طرح ساماندهی کنترل چرای 
دام ۱۳۲ هکتار طرح مصوب داشتیم که با توجه به قراردادی که 

با پیمانکار منعقد شد ۱۰۰ درصد کار در فصل چرا انجام شد.
سال  در  چرا  مدیریت  و  قرق  حفاظت،  طرح  کرد:  تصریح  وی 
در  که  شد  اجرا  بیابان  حوزه  در  نیز   ۱۴۰۲ و   ۱۴۰۱ مالی  های 
سال مالی ۱۴۰۱ در بالغ بر ۲۰ هزار هکتار از عرصه های بیابانی 
شهرستان های نظرآباد و اشتهارد اجرا شد و در سال مالی ۱۴۰۲ 
نیز به همین میزان قرارداد حفاظت و قرق منعقد شد و در حال 

اجرا است.
میردار هریجانی با بیان اینکه برای اجرای طرح های حفاظت و 
قرق پیمانکاران از ظرفیت نیروهای بومی و محلی استفاده می 
کنند، گفت: در حوزه جنگل نیز طرح مردمی سراسری کاشت یک 
میلیارد درخت را در داریم که در استان البرز با استفاده از ظرفیت 
بخش های خصوصی و دولتی برش تعهد ۴۰ میلیونی را در هر 

سال به مدت چهار سال در نظر گرفته اند.
وی با اشاره به اینکه البرز از دیرباز قطب تولید نهال کشور بوده 
است، افزود: سالانه ۲ میلیون و ۴۰۰ هزار اصله نهال در نهالستان 
به  توسعه جنگل  پروژه های  در  تولید می شود که  بزرگ کرج 

صورت رایگان بین مردم توزیع می شود.
البرز  استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  کل  اداره  فنی  معاون 
یادآور شد: از سال گذشته تاکنون بیش از ۳۰ گونه انواع نهال در 

نهالستان بزرگ کرج تولید شده است.

در  امسال  گفت:  البرز  استان  آبخیزدای  و  طبیعی  منابع  معاون 
حوزه جنگل حدود ۵۷۵ هکتار واکاری پروژه ها را داشتیم که در 
جاهایی که نیاز به نهالکاری دوباره داشت اجرا شد و ۱۵ هکتار نیز 
توسعه پروژه های جنگل در منطقه سرودار استان البرز انجام شد.
وی افزود: همچنین از ۱۵ آذرماه سال جاری تاکنون حدود ۲۰۰ 

هزار اصله نهال رایگان بین مردم توزیع شده است.
میردار هریجانی به طرح ملی کاشت یک میلیارد اصله نهال اشاره 
کرد و گفت : پویش های مختلفی از »صبح زیتون« در استان 

البرز برای تحقق این امر شکل گرفته است.
با  البرز  استان  آبخیزداری  و  منابع طبیعی  اداره کل  فنی  معاون 
بیان اینکه برای آغاز اجرای این طرح یکی از مدارس به عنوان 
نمونه انتخاب شد، افزود: نهاده های مورد نیاز برای تولید نهال در 
اختیار مدرسه قرار گرفت تا دانش آموزان این نهال ها را خودشان 

تولید و در عرصه کشت کنند.
راسک«  یاد شهدای  به  نهال  پویش »کاشت  کرد:  تصریح  وی 
نیز با همکاری نیروی انتظامی انجام شد که در اجرای آن به یاد 
شهدای تروریسی راسک در پادگان آموزشی درجه داری شهید 
چمران ۲ هزار اصله نهال کاشته شد. میردار هریجانی خاطرنشان 
کرد: در اجرای طرح مردمی کاشت یک میلیارد اصله نهال پویش 

های مردمی در البرز ادامه خواهد داشت.

سیستم مدیریت یکپارچه / کد ۱۰/۴3/۰۲/ف

آگهي  تجدید مناقصه عمومي یک مرحله اي )شماره ۲۱۴/م ع/۱۴۰۲(

شناسه آگهی :۱۶53۱۱۲

شرکت آب و فاضلاب استان البرز درنظر دارد اجرای عمليات حفاری , لوله گذاری و آزمايش پمپاژ 5 حلقه چاه عميق به روش دورانی در سطح 
استان البرز را از محل اعتبارات طرحهاي عمراني و از طريق مناقصه عمومي به پيمانکار واجد شرايط و داراي حداقل رتبه 5 در رشته کاوشهای 

زمينی واگذار نمايد.
کليه مراحل برگزاري مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايي پاکتها از طريق درگاه سامانه تدارکات الکترونيکي 
دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir با شماره فراخوان 2002005186000214  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت 

عدم عضويت قبلي , مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهينامه امضاي الکترونيکي را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.
برآورد پروژه, مدت اجراي پروژه , نوع و مبلغ تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار : برآورد براساس فهارس بهاء ابنيه , تاسيسات برقی 
و چاه سال 1402, مبلغ 150,436,845,000 ريال و مدت اجراي کار 6 )شش( ماه و مبلغ تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار 7,521,842,250 

ريال بصورت يکي از تضامين ذکر شده در آيين نامه تضمين معاملات دولتي به شماره 123402/ت 50659/هـ مورخ 94/09/22 مي باشد.
مهلت تحويل اسناد مناقصه : مناقصه گران علاوه بر بارگذاري فايلهاي PDF تا ساعت 19 روز دوشنبه مورخ 1402/11/30, موظف به ارائه 
اصل تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار در پاکت لاک و مهر شده تا پايان وقت اداری همان روز  به دبيرخانه شرکت آب و فاضلاب استان 

البرز مي باشند.
تاريخ بازگشايي پاکات : ساعت 13 روز سه شنبه مورخ 1402/12/1 خواهد بود.

نحوه دريافت اسناد مناقصه: داوطلبان مي توانند به منظور دريافت اسناد مناقصه از تاريخ 1402/11/09 تا ساعت 19 روز يکشنبه مورخ 
1402/11/15  از طريق سامانه ستاد به آدرس www.setadiran.ir اقدام نمايند. تلفن تماس : 026-32117150  

ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است%

شرکت آب وفاضلاب استان البرز - »سهامی خاص«

نوبت دوم



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۴۱۴۲3

دوشنبه
۹ بهمن ۱۴0۲  میهنآ ن00مار

اروزنامه

 ۴۷ افزایش  با  بودجه سال ۱۴۰۳ شهرداری  گفت:  تبریز  شهردار 
درصدی نسبت به بودجه امسال )۱۴۰۲( به ۲۹۲ هزار میلیارد ریال 

رسید.
یعقوب هوشیار در جلسه شورای اسلامی این شهر با تقدیم لایحه 
شورای  رییس  به  تبریز  شهرداری   ۱۴۰۳ سال  بودجه  و  برنامه 
اسلامی این شهر، افزود: در بودجه سال آینده، هزینه های عمرانی 

۲۳۲ هزار میلیارد ریال و هزینه های جاری با افزایش ۲۹ درصدی 
ریال  میلیارد  هزار   ۶۰ به  جاری شهرداری  بودجه سال  به  نسبت 

رسیده است.
جاری  های  هزینه  انقباظی  کاهش  برای  تلاش  بر  تاکید  با  وی 
شهرداری تبریز، اظهار کرد: در برنامه و بودجه سال آینده تلاش 
کم  و  محروم  مناطق  به  آن  از  ای  عمده  بخش  تا  است  شده 

برنامه سال  در  تبریز گفت:  یابد.شهردار  اختصاص  برخوردار شهر 
آینده، بودجه سازمان های تابعه شهرداری ۳۶ درصد افزایش یافته، 
منابع درآمدی مناطق شهرداری مشخص شده و بودجه مناطق بر 

اساس پیشنهاد شهرداران این مناطق تدوین شده است.
هوشیار، با بیان اینکه افزایش بودجه سال آینده مبتنی بر واقعیت  
هاست، ادامه داد: در بودجه سال آینده چهار هزار میلیارد ریال وام 
برای حمل و نقل ریلی و ۲ هزار میلیارد ریال برای توسعه ناوگان 

اتوبوسرانی در نظر گرفته شده است.
وی یادآور شد: در بودجه سال آینده، هزینه های جاری شهرداری 
مرکز برای نخستین بار به صورت چشمگیری کاهش، بودجه جاری 
مناطق و سازمان ها ۲۹ درصد افزایش و در حوزه عمرانی نیز در 

مجموع، بودجه ۵۴ درصد افزایش یافته است.
و  ورزشی  خدماتی،  عمرانی،  پروژه   ۹۳۰ گفت:  تبریز  شهردار 
تفریحی برای سال ۱۴۰۳ تعریف شده و تلاش می شود با پیش 
بینی های انجام شده و با توجه به تحقق ۸۵ درصدی بودجه در ۹ 
ماه سال جاری، توسعه شهر با همکاری و مشارکت شهروندان با 

شتاب بیشتری انجام شود.
هوشیار، ادامه داد: در بودجه سال آینده، حوزه تملک ها ۵۳ درصد، 
ناحیه  بر  تاکید  با  ای  انجام خدمات محله  زیباسازی ۱۱۲ درصد، 
درصد،   ۱۴۲ عمرانی  دیون  به  ویژه  توجه  درصد،   ۱۷۴ محوری 
زیرسازی و آسفالت اساسی ۱۰۰ درصد، خرید تجهیزات زباله ۱۷۸ 
درصد، خرید تجهیزات آتش نشانی ۱۷۰ درصد و خرید تجهیزات 
ورزشی ۳۴۰ درصد نسبت به بودجه سال جاری افزایش یافته است.

شهردار تبریز :

افزایش ۴۷ درصدی بودجه سال آینده 
شهرداری تبریز

مدیر امور اراضی سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان غربی :

افزایش 3 برابری رفع تداخلات اراضی 
کشاورزی در آذربایجان غربی طی سال جاری

مدیر امور اراضی سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان غربی در خصوص رفع تداخلات ارضی گفت: 
از ابتدای سال جاری تاکنون در مقایسه با ۱۰ ماهه سال گذشته به میزان بیش از ۳ برابر افزایش 

عملکرد با تعداد ۷۷۲ پلاک مصوب، محقق و عملیاتی شده است.
مجتبی قلنجی در گفت و گو با ایسنا افزود: از مجموع دو میلیون و ۱۹۴هزار و ۵۷۲ هکتار از اراضی 
دارای تداخل استان، در حدود یک میلیون و ۳۹۵ هزار هکتار از اراضی ملی و ۷۹۸ هزار هکتار از 

اراضی غیر ملی تثبیت مالکیت شده است.
وی گفت: یک هزار و ۷۴۰ پلاک از ابتدای اجرایی شدن قانون رفع موانع تولید تاکنون در استان 
رفع تداخل شده است که مساحت اراضی رفع تداخل شده این پلاک ها در سطح ۲۰۹ هزار و ۸۶۴ 
هکتار است.قلنجی اظهارکرد: در شهرستان های شوط، ماکو، اشنویه و نقده فرآیند رفع تداخلات 
به اتمام رسیده است وهمچنین در شهرستان های شاهیندژ، سلماس، مهاباد، چهاربرج، میاندوآب و 

پلدشت کارگروه شهرستانی به اتمام و در مراحل پایانی رفع تداخلات قراردارند. 
ملی  اراضی  از  هکتار   ۶۵ حدود  افزود:  دولتی  و  ملی  اراضی  واگذاری  در خصوص  همچنین  وی 
جهت اجرای طرحهای کشاورزی و وابسته کشاورزی و حدود ۶۸ هکتار جهت اجرای طرحهای غیر 
کشاورزی واگذار و قرارداد اجاره منعقد شده است.وی ضمن اشاره به جایگاه استان از نظر وسعت 
اراضی کشاورزی،  از کاربری  انجام شده در حوزه حفاظت  اقدامات  تبیین دستاوردها و  به  اراضی، 

واگذاری و توسعه اراضی و سیاستهای سازمان امور اراضی کشور در این زمینه پرداخت.

رییس بیمه سلامت مهاباد :

هزینه های ۱۰۷ بیماری خاص توسط بیمه سلامت 
پرداخت می شود

مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان غربی :

افتتاح و کلنگ زنی 3۴ پروژه راه و شهرسازی
 در آذربایجان غربی طی دهه فجر

رییس بیمه سلامت مهاباد با اشاره به رشد قابل توجه پرداخت هزینه بیماری های خاص و 
صعب العلاج در دولت سیزدهم گفت: در حال حاضر هزینه ۱۰۷ نوع بیماری برای جمعیت 

تحت پوشش این بیمه پرداخت می شود.
فیصل رسولی اظهار کرد: در گذشته این موارد تنها شامل بیماری های هموفیلی، تالاسمی، 
زیادی  بسیار  های  بیماری  به  سیزدهم  دولت  در  اما  بود  اس  ام  و  کلیه  پیوند  دیالیزی، 

افزایش یافته است.
را  بیماران مجهول الهویه  بستری  بیمه سلامت ۹۰ درصد هزینه های  اینکه  بیان  با  وی 
در مراکز دولتی پرداخت می کند، اضافه کرد: افراد بدون شناسنامه و فاقد هویت پس از 
بستری شدن در مراکز درمانی دولتی، چون فاقد بیمه هم هستند، باید به مددکار اجتماعی 

مراجعه و برای بیمه خود درخواست استفاده از بند افراد مجهول الهویه کنند.
وی ادامه داد: مددکار اجتماعی نیز طبق تفاهم نامه باید از طریق اداره بهزیستی از بیمه 
سلامت درخواست کُد »یکتا« برای فرد بیمار کند و با صادر شدن این کُد برای وی، ۹۰ 
درصد هزینه های بیمارستانی وی تا زمان ترخیص توسط بیمه سلامت پرداخت می شود. 
رییس بیمه سلامت مهاباد افزود: هم اکنون بیش از ۵۷ درصد مردم این شهرستان به 
تعداد ۱۳۷ هزار نفر زیر پوشش بیمه پایه درمانی اداره بیمه سلامت هستند و از مزیت های 

مختلف این بیمه بهره می گیرند.
رسولی اظهار کرد: بیشترین تعداد بیمه شدگان زیر پوشش این اداره به صندوق های »بیمه 
روستاییان« و »سلامت همگانی ایرانیان« به ترتیب با بیش از ۶۲ هزار و ۵۳ هزار نفر و 

کمترین نیز با ۹ هزار و ۸۵۱ نفر به بیمه سایر اقشار تعلق دارد.
وی یادآور شد: به این بیمه شدگان، همه خدمات سرپایی و بستری در تمامی موسسات 
درمانی و پزشکی خصوصی و دولتی، مطب پزشکان، داروخانه ها، رادیولوژی و آزمایشگاه 

ها ارائه می شود.
رییس اداره بیمه سلامت مهاباد با بیان اینکه در این شهرستان با ۷۷ مطب پزشک شامل 
۳۲ پزشک عمومی و ۳۸ پزشک متخصص، ۳۸ داروخانه، هفت رادیولوژی و ۶ آزامایشگاه 
از هزینه  تا ۱۰۰ درصد  اکنون ۹۰  داد: هم  ادامه  داریم،  و همکاری  بوده  قرارداد  طرف 

بستری در بیمارستان های دولتی براساس نوع بیمه، رایگان است.

پروژه در حوزه مسکن،  آذربایجان غربی گفت: در مجموع ۳۴  راه و شهرسازی  مدیرکل 
راهسازی و ساختمانهای دولتی، با اعتباری بالغ بر ۲۶ هزار میلیارد ریال طی دهه فجر 

امسال کلنگ زنی و افتتاح می شود.
بمناسبت  که  رسانه  اصحاب  با  خبری  نشست  در  ماه  بهمن   ۸ لو،  حمزه  محسن  سید 
گرامیداشت دهه فجر در سالن جلسات این اداره کل برگزار شد، بابیان اینکه ۲۷ پروژه 
افتتاح و ۷ پروژه نیز کلنگ زنی می شود، افزود: در بخش مسکن، ۷پروژه با اعتبار ۵۱۱۶ 
میلیارد ریال افتتاح و ۶ پروژه نیز کلنگ زنی می شود که شامل اتمام و تحویل ۲۱۶ واحد 

مسکن مهر و ۲۶۰۰ واحد نهضت ملی مسکن است. 
وی ادامه داد: در حوزه راهسازی، ۱۳ پروژه با اعتبار ۱۰۴۸۰ میلیارد ریال افتتاح و یک 

پروژه با اعتبار ۵ هزار میلیارد ریال کلنگ زنی می شود. 
حمزه لو گفت: همچنین ۷ پروژه در حوزه ساختمانهای دولتی با اعتبار ۵۳۸میلیارد ریال 

افتتاح می شود. 
دست  در  استان  در  راهسازی  پروژه  تومان  میلیارد  هزار   ۱۲ از  بیش  اینکه  بیان  با  وی 
اجرا است، گفت: ۲۵ کیلومتر راه در محور خوی-قطور-رازی و ۱۷ کیلومتر بزرگراه نیز 
بار ترافیک رفته است و درصددیم تا سال آینده مسیر  اربعین زیر  در مسیر تردد زائران 

نقده-پیرانشهر تعیین تکلیف شود. 
حمزه لو با بیان اینکه کارگاههای راهسازی در تمامی راههای استان فعال است، اظهار 

کرد: در محور ماکو-تکاب ۴۶۰ کیلومتر پروژه راهسازی در دست اجرا است. 
مدیرکل راه و شهرسازی استان با اشاره به تعیین تکلیف نواقصات آزاد راه ارومیه-تبریز 
نیز گفت: با ورود سرمایه گذار بخش خصوصی و پس از انجام نقل و انتقالات از پیمانکار 
قبلی به پیمانکار بخش خصوصی، اولویت راه و شهرسازی، تکمیل نواقصات قطعات یک 

و ۲ و شروع عملیات اجرایی قطعه ۳ این آزاد راه است. 

رئیس پلیس راهور تبریز :

بازار تبریز باید به محدوده ترافیکی تبدیل شود
رئیس پلیس راهور تبریز با بیان این که محدوده  مرکزی شهرهای بزرگ 
در دنیا جزو محدوده  ترافیکی است، تاکید کرد: محدوده مرکزی شهر 

تبریز از جمله بازار این شهر نیز باید به محدوده ترافیکی تبدیل شود.
هیات  نشست های  سلسله  حاشیه  در  جهانگیری  جهانگیر  سرهنگ 
اندیشه ورزی شهید فخری زاده فرمانداری تبریز در گفت وگو با ایسنا، 
با بیان این که روزانه به طور میانگین چهار میلیون سفر درون شهری 
)از  تبریز  شهر  به  خودرو  ورودی  کرد:  اظهار  می شود،  ثبت  تبریز  در 
مراتب  به  هفته  روزهای  برخی  در  مختلف(  استان های  و  شهرستان 
بیشتر است. مثلا روزهای چهارشنبه نزدیک به ۱۶ هزار دستگاه خودرو 
بیشتر از روزهای دیگر به تبریز وارد می شوند که مقصد اغلب آن ها، 
گلگشت،  تقاطع  شهریور،   ۱۷ پاستور،  خیابان  در  واقع  درمانی  مراکز 

کلینیک سلامت و ... است.
ناوگان  تبریز،  از ضعف های اساسی شهر  این که یکی  بر  تاکید  با  وی 

حمل و نقل عمومی است، افزود: اکنون مدیریت شهری در دنیا به دنبال 
جابجایی خودرو نیست و معتقد هستند که با احداث پل و مسیرگشایی 
نمی توان ترافیک را کاهش داد، بنابراین جابجایی انسان بیشتر مدنظر 
است و باید به سمت کاهش تعداد خودرو در خیابان ها باشیم. وی افزود: 
اکنون طرح زوج و فرد در تبریز اجرا می شود اما محدوده آن جوابگوی 
حجم ترافیک نیست و تنها شامل خیابان جمهوری، فردوسی، شریعتی 
این  محدوده  در  نیز  ساعت  میدان  حتی  و  می شود  خاقانی  و  شمالی 
از درب منازل شروع  ندارد. طرح زوج و فرد حتی می تواند  طرح قرار 
با اشاره به حضور شبانه روزی پلیس راهور در خیابان های  شود. وی 
تبریز، گفت: وظیفه پلیس راهور، کمک به روانسازی ترافیک است و 
این که در هر تقاطع  انتظار  البته  خدمت رسانی ما ساعت نمی شناسد. 
شاهد حضور پلیس باشیم، در هیچ کجای دنیا امکان ندارد ولی با این 
حال به صورت شبانه روزی در خدمت مردم هستیم.جهانگیری افزود: 

پلیس راهور تبریز در راستای روانسازی ترافیک شهر، اقدامات بسیاری 
تخلفات  دارای  وسایل  توقیف  ساز،  حادثه  تخلفات  شناسایی  جمله  از 
دارند،  تصادف  بر  مستقیم  اثر  که  بیمه  و  گواهینامه  فاقد  ساز،  حادثه 
انجام داده است و بالای ۹۵ درصد شهروندان تبریزی نیز قانونمند بوده 

و از تخلف بیزار هستند.
وی با بیان این که تلاش می کنیم تا انضباط ترافیکی را در شهر افزایش 
دهیم، اظهار کرد: از شهریور ماه امسال که حضور پلیس و اعمال قانون 
با  قانونی  آمارهای پزشکی  اساس  بر  یافته است،  تبریز تشدید  آن در 
کاهش تعداد تصادفات مواجه هستیم. شش ماهه اول سالجاری شاهد 
افزایش ۵۸ درصدی کشته های تصادفات شهر بودیم که این آمار در 
ماه های اخیر تثبیت و کاهش ۵.۸ درصدی را نشان می دهد. البته حتی 
یک کشته هم زیبنده شهر تبریز نبوده و ثبت چنین آمارهایی شایسته 

شهر اولین ها نیست.

مدیر کل محیط زیست آذربایجان شرقی:

آلایندگی نیروگاه بناب
 ناچیز است

استاندارآذربایجان غربی :

۶۰ تن اقلام غذایی برای مدارس شبانه 
روزی آذربایجان غربی اختصاص یافت

مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی آثار آلایندگی مازوت سوزی نیروگاه بناب 
در هوای این شهر را ناچیز اعلام کرد.

این  در  هوا  آلودگی  سنجش  های  ایستگاه  های  پایش  اساس  بر  افزود:  اشتری   شهنام 
شهرستان امسال با وجود مازوت سوزی نیروگاه حرارتی، عدد آلودگی این شهر از ۶۰ تجاوز 

نکرده است.
مازوت  ماه  به مدت چهار  بناب هر سال  نیروگاه حرارتی شهرستان  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کیفیت هوای  است، گفت:  در فصل سرما  گاز  کمبود  دلیل  به  این موضوع  و  دارد  سوزی 

شهرستان بناب از ابتدای امسال تاکنون در شرایط پاک بوده است.
اشتری تاثیر مازوت سوزی در میزان آلایندگی های هوا را مهم خواند و با بیان اینکه هر گونه 
سوخت مازوت منجر به آلودگی هوا می شود، اظهار کرد: میزان این آلودگی ها از واحدی به 

واحدی دیگر و از شهری به شهری دیگر متفاوت است.
وی افزود: هر چند مازوت در هر واحد تولیدی و صنعتی به خصوص نیروگاه های برق از نظر 
مسایل زیست محیطی با ایراد و اشکال همراه است، اما بنا به دلایل اقتصادی و معیشتی 

مردم باید این موضوع را تحمل کنیم. 
نیروگاه حرارتی سهند بناب در کیلومتر هفت جاده بناب - تبریز در مجاورت روستای شورگل، 

از نوع حرارتی با ظرفیت تولید ۶۵۰ مگاوات، شامل ۲ واحد بخار ۳۲۵ مگاواتی است.
سوخت اصلی نیروگاه سهند بناب گاز طبیعی و سوخت پشتیبان آن مازوت است.

این نیروگاه مجهز به ۲ عدد برج خنک کن خشک )هلر( است و تجهیزات آن شامل بویلر، 
توربین و ژنراتور است و تحت پوشش شرکت مدیریت تولید برق آذربایجان شرقی فعالیت 

می کند.

با  استان  روزی  شبانه  مدارس  غذایی  اقلام  افزایش  اینکه  بر  تاکید  با  غربی  استاندارآذربایجان 
هدف حمایت از دانش اموزان مناطق محروم انجام می شود، گفت: بدین منظور ۶۰ تن اقلام 
مدارس  این  به  جاری  تحصیلی  سال  در  مصرف  برای  تخصیصی  های  برسرانه  علاوه  غذایی 

اختصاص می یابد.
به گزارش ایرنا، محمد صادق معتمدیان در جلسه شورای آموزش و پرورش استان که به صورت 
ویژه برای بررسی چالشهای مدارس شبانه روزی تشکیل شد، اظهار کرد: ۵۰ تن برنج، هشت تن 
مرغ و ۲ تن روغن نباتی اقلامی هستند که برای این مدارس در شورا تصویب شد و اختصاص 
مدارس هم  این  تجهیزات  تامین  در  مربوط  اجرایی  دستگاههای  اهتمام  کرد:  اظهار  یافت.وی 
الزامی است و بدین منظور ۲۰ میلیارد ریال اعتبار برای تجهیز مدارس شبانه روزی شهرستان 

خوی و ۱۰ میلیارد ریال نیز برای مدارس شبانه روی شهرستان بوکان هزینه خواهد شد.
استاندار آذربایجان غربی در این جلسه با تاکید برهوشمند سازی این مدارس گفت: استفاده از 
فناوری های نوین آموزشی و ارتباط در بستر اینترنت نیز برای این مدارس به تعداد بیش از ۱۰۰ 
دستگاه   ۵۰ کامپیوتر،   ۵۸ یخچال،  دستگاه   ۵۰ تهیه  کرد:  اضافه  وی  شد.  خواهد  فراهم  مورد 
تلویزیون و سه هزار تخته پتوی جدید نیز برای تجهیز این مدارس در دستور کار دستگاههای 
ادامه داد: دانش آموزان و  مرتبط قرار گرفته و در اختیار نهاد مربوطه قرار می گیرد.معتمدیان 
خدمات  دریافت  برای  استان  پرورش  و  آموزش  اولویت  در  روستایی  و  محروم  مناطق  مدارس 
آموزشی و رفاهی هستند و باید این امر به طور کامل رعایت شود. دانش آموزان مدارس شبانه 
روزی در این زمینه باید بیشتر مورد توجه باشند و تجهیز خوابگاه ها و مدارس این مناطق نیز با 
احصای نیازها لازم است.وی با اشاره به تخصیص مبالغی برای مدارس این مناطق اظهار کرد: 
در تمامی سفرهای شهرستانی بین ۵۰ تا ۷۰ میلیارد ریال کمک مالی به مدارس مناطق محروم 
و تجهیز این مکانهای آموزشی تخصیص یافته که اقدام مطلوبی برای رفع سریع مشکلات است.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۲3
دوشنبه
۹ بهمن ۱۴0۲ 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ5 ن00مار

اروزنامه
به  اشاره  با  زنجان  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
انتخابات پیش رو، گفت: رسانه ها برای  ایام الله دهه فجر و 
جامعه  در  امیدآفرینی  و  اسلامی  انقلاب  دستاوردهای  تبیین 

تلاش کنند.
مکتوب  رسانه های  کمیته  در جلسه  اکبری  علی  اصغر حاج 
امید آفرینی در جامعه  ابزار مهمی برای  افزود: رسانه  استان،  

است و باید از این ظرفیت به نحو مطلوب استفاده کرد.
و  استکباری  جریان های  تمامی  اینکه  بیان  با  مسوول  این 
قلم  کشورمان  ارزش های  علیه  آنها  ای  رسانه   امپراطوری 
تلاش  خود  تبلیغات  با  دشمنان  داد:  ادامه  می کنند،  فرسایی 
و  دهند  جلوه  کوچک  را  کشور  دستاوردهای  تمامی  می کنند 

مشکلات را بزرگنمایی و یاس آفرینی کنند.
کلیدی  نقش های  از  یکی  را  امیدآفرینی  اکبری،  علی  حاج 
رسانه ها برشمرد و خاطرنشان کرد: امسال دهه فجر ویژگی 
متفاوتی دارد و پیش درآمد انتخابات مجلس شورای اسلامی 

و خبرگان رهبری محسوب می شود.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی بر لزوم بازخوانی فعالیت های 
انجام گرفته برای نسل جدید تاکید کرد و گفت: نسل جوان 
تشنه دریافت معارف الهی منطبق با فطرت  انسانی هستند و 
به  آنها  تربیت  برای  بهترین روش و بستر  ابزار رسانه و هنر 

شمار می رود.
وی با بیان اینکه ۲۵ کمیته در ستاد دهه فجر استان تشکیل 
شده است، افزود: یکی از کمیته های این ستاد، کمیته رسانه 

ملی، مکتوب و برخط است.

این  مسوول با بیان اینکه این اداره کل علاوه بر آن، ۲ کمیته 
کرد:  اضافه  کند،  می  مدیریت  را  مساجد  و  هنرمندان  و  هنر 
برنامه های سه کمیته در چهار محور فرهنگی، هنری، رسانه 

ای، دینی و قرآنی برگزار می شود.
حاج علی اکبری در خصوص سیاست ها و خط مشی تبلیغی 
اصول  و  ارزش ها  ترویج  فرهنگی کمیته ها تصریح کرد:  و 
محور،  گو  و  گفت  و  تحلیلی  های  برنامه  اسلامی،  انقلاب 
نمونه های  از  استفاده  تبلیغی،  ابزار  به عنوان  از هنر  استفاده 

الگو و برنامه های خاص برای جوانان از جمله برنامه های این 
کمیته ها به شمار می رود.

وی در خصوص اکران فیلم های دهه فجر نیز گفت: آمادگی 
لزوم،  در صورت  و  ایم  کرده  اعلام  این خصوص  در  را  خود 

نشست هایی را با عوامل فیلم برگزار خواهیم کرد.
از رسانه های مکتوب عضو کمیته خواست: در  این مسوول 
به  را  خود  پیشنهادی  برنامه های  ممکن،  زمان  ترین  کوتاه 

معاونت فرهنگی اداره کل ارشاد اسلامی استان ارائه کنند.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان زنجان :

رسانه ها برای امیدآفرینی در جامعه تلاش کنند

رییس دادگستری شهرستان البرز :

تشکیل پرونده قضایی برای یکی از مدیران 
شهرستان البرز به دلیل تخلفات انتخاباتی

مدیرکل تبلیغات اسلامی قزوین تاکید کرد؛

رشد ۱۱3 درصدی معتکفین در قزوین

این  مدیران  از  یکی  برای  قضایی  پرونده  تشکیل  از  البرز  شهرستان  دادگستری  رییس 
شهرستان به دلیل تخلفات انتخاباتی خبر داد.

ایجاد  البرز اظهار کرد: در راستای  ابراهیم احمدی گودینی رییس دادگستری شهرستان 
فضای رقابتی سالم و بر مبنای پیشگیری از وقوع جرایم و تخلفات انتخاباتی برای تمام 
نامزدهای انتخاباتی، شعب ویژه در دادسرا و دادگاه برای رسیدگی فوری و قاطع به جرایم 
انتخاباتی تعیین و تاکنون یک پرونده قضایی برای احدی از مدیران ادارات تشکیل شده 

است.
وی اضافه کرد: با توجه به اینکه به موجب قانون انتخابات مجلس، استفاده کارکنان دولت 
از جایگاه شغلی خود برای فعالیت های تبلیغاتی در ساعات اداری و غیر اداری جرم انگاری 
شده است و نظر به اهمیت برگزاری انتخابات سالم، از تمام ظرفیت های قانونی از جمله 
استفاده از قرارهای نظارت قضایی مبنی بر منع اشتغال برای کارمندان دولت که مرتکب 

جرایم انتخاباتی می شوند، جهت ایجاد بازدارندگی استفاده خواهد شد.
رییس دادگستری شهرستان البرز در پایان از مردم درخواست کرد هرگونه اطلاعات و اخبار 
موثق از وقوع جرایم و تخلفات انتخاباتی را جهت بررسی و برخورد قانونی در سامانه سجام 

دادگستری به آدرس sajam.eadl.ir ثبت کنند.

مدیرکل تبلیغات اسلامی قزوین با بیان اینکه شاهد رشد ۱۱۳ درصدی حضور در مراسم اعتکاف 
امسال در قزوین بودیم، گفت: ظهور و بروز حرکت جامعه به سمت معنویات را در اعتکاف دیدیم.

با شکوه مراسم  برگزاری  به  اشاره  با  با خبرنگار مهر  پورآرین در گفت وگو  حجت الاسلام یوسف 
اعتکاف در استان قزوین اظهار کرد: منظره زیبا و معطری از حضور جمع کثیری از نوجوانان و جوانان 
به نمایش گذاشته شد و این برخلاف سیره متعارف جوانان دنیا بود که در این سن مشغول گذران 

زندگی و تمایلات نفسانی هستند.
وی افزود: این نوجوانان به دور از تمایلات نفسانی در ایام اعتکاف رجبیه روزه گرفته و شب و روز 
خود را برای شنیدن معارف الهی و احکام خداوند گذاشتند و این حضور از برکات انقلاب اسلامی 

است.
مدیرکل تبلیغات اسلامی استان قزوین تاکید کرد: جمعیت متراکمی از مردم به خصوص نوجوانان 
و جوانان به مدت در مراسم معنوی اعتکاف شرکت کردند و شاهد رشد بیش از دوبرابری معتکفین 

به نسبت سال قبل بودیم.
وی با بیان اینکه سال گذشته ۵ هزار نفر در مراسم معنوی اعتکاف حضور داشتند، ادامه داد: در 
از ۱۰ هزار و ۶۰۰ نفر حضور داشتند که گویای رشد ۱۱۳ درصدی  اعتکاف امسال بیش  مراسم 

معتکفین در استان قزوین است.
حجت الاسلام پورآرین با بیان اینکه این حضور نشانگر عمق معنویت مردم استان قزوین است، تاکید 
کرد: روحیات معنوی در شهر و استان قزوین در حال تعمیق است و بارقه هایی از این تعمیق معنویت 

را در مراسم معنوی اعتکاف امسال دیدیم.
این حضور  برگزار شد عنوان کرد:  استان قزوین  این مراسم در ۸۰ مسجد  اینکه  به  اشاره  با  وی 
نشان دهنده این است که برخلاف آنچه برخی تصویر می کنند و تلاش می کنند به استناد رفتار افراد 
معدودی جوانان را دین گریز نشان دهند عمق معنوی نوجوانان و جوانان در جامعه رو به رشد است.

با این همه عوامل مخربی که در فضای حقیقی و  مدیرکل تبلیغات اسلامی استان قزوین گفت: 
مجازی وجود دارد نسل نوجوان و جوان در مراسم دینی و اعتقادی پر رنگ تر و پرمعناتر حضور 

پیدا می کند.
وی اضافه کرد: نه تنها در ایام اعتکاف بلکه در دیگر مناسبت های مذهبی نیز این حضور درخشان 
از نسل  را شاهد هستیم و این بر خلاف تصاویری است که استکبار و دشمنان داخلی و خارجی 

نوجوان و جوان ما نشان می دهد.
به  مردم  که  است  این  دنبال  به  دشمن  معنویات  عرصه  در  کرد:  تصریح  پورآرین  حجت الاسلام 
خصوص نوجوانان و جوانان را دور افتاده از معنویت نشان دهد اما مساجد و هیئت های مذهبی ما از 

حضور نوجوانان و جوانان سرشار شده است.
وی خاطرنشان کرد: افزایش تعداد نوجوانان و جوانان تنها به مناطق شهری محدود نشده بلکه در 
روستاها و مناطق دور افتاده نیز نوجوانان و جوانان ما هزینه می دهند تا سه روز در اعتکاف شرکت 
کنند و این نمایشگر اعتقاد این نسل برای حرکت به سمت معنویت است. این مسؤول در پایان یادآور 

شد: ظهور و بروز حرکت جامعه به سمت معنویات را در اعتکاف امسال دیدیم.

مدیر زراعت سازمان جهاد کشاورزی قزوین :

کشت چغندرقند در قزوین 3۴ درصد
 افزایش داشت

مدیر زراعت سازمان جهاد کشاورزی قزوین گفت: سطح کشت چغندرقند در این استان 
نسبت به مدت مشابه سال قبل ۳۴ درصد افزایش داشته است.

حسن جلیلوند با بیان این مطلب افزود: امسال ۷۵۰ هکتار از مزارع هدف استان قزوین به 
زیر کشت چغندرقند رفت و در حوزه تولید این محصول نیز با برداشت ۳۲ هزار تن )۲۸ 

هزار تن در سال گذشته( با افزایش ۱۴ درصدی همراه بودیم.
وی با بیان اینکه برای کشت چغندرقند تا ۲ هزار هکتار در استان قزوین هدف گذاری 
شده است، تصریح کرد: با برنامه الگوی کشت و همچنین پیش بینی ابزارهای تشویقی و 
تنبیهی انتظار داریم که در سال ۱۴۰۳ نیز بتوانیم به رقم مورد نظر رسیده و تمام مواد اولیه 

کارخانه قند استان را تامین کنیم.
جلیلوند با بیان اینکه رویکرد کشت چغندرقند در استان قزوین براساس کشاورزی قراردادی 
پیش می رود، بیان کرد: برای آن دسته از کشاورزانی که الگوی کشت را رعایت کنند، از 

نظر هزینه برق، آب و همچنین تامین کود بسته های تشویقی در نظر گرفته شده است.
این مسوول، ارقام جدید کشت چغندرقند را شامل بتاسید، ایزابلا و پیرولا دانست و تصریح 
کرد: در مزارع کشاورزی استان قزوین شاهد کشت ارقام یاد شده هستیم که درصد عیار 

قند بالاتری دارند.
از  یکی  چغندرقند  کرد:  خاطرنشان  قزوین  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  زراعت  مدیر 
کالاهای استراتژیک محسوب می شود که با توجه به اهمیت آن همواره به عنوان یکی از 

برنامه های دارای اولویت وزارت جهاد کشاورزی محسوب می شود.

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی قزوین :

تحویل ۲۴۵۰ واحد مسکونی روستایی 
قزوین در دهه فجر

 سرپرست معاونت مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی استان زنجان:

شهروندان آببر طارم صاحب کتابخانه 
عمومی می شوند

انقلاب اسلامی قزوین گفت: ۲ هزار و ۴۵۰ واحد مسکونی روستایی در ۶  بنیاد مسکن  مدیرکل 
شهرستان استان به مناسبت دهه مبارک فجر مورد بهره برداری قرار می گیرد.

فرهاد سبحانی اظهار کرد: واحدهای یاد شده با ۶ هزار و ۱۴۰ میلیارد ریال در سطح روستاهای استان 
مورد احداث قرار گرفته است.

به گفته وی، واحدهای مسکونی یاد شده شامل ۱۵۸ واحد در شهرستان آبیک، ۱۷۴ واحد در آوج، 
به  تاکستان و ۸۶۸ واحد در قزوین  بویین زهرا، ۳۶۶ واحد در  البرز، ۶۵۳ واحد در  ۲۳۱ واحد در 

متقاضیان در دهه مبارک فجر تحویل داده خواهد شد.
وی با اشاره به اینکه اعتبار مالی واحدهای مسکونی یاد شده از محل طرح ویژه بهسازی مسکن 
روستایی تامین شده، افزود: سهمیه استان قزوین سال گذشته از این محل چهار هزار واحد بود که 

این تعداد در سال آینده به هشت هزار واحد افزایش خواهد یافت.
سبحانی یادآور شد: در بخش مسکن روستایی که مجری آن بنیاد مسکن است، یکی از اقدامات مهم 
دولت سیزدهم در حوزه تسهیلات مقاوم سازی مسکن روستایی بود که خوشبختانه سقف واگذاری 

آن امسال از سوی دولت به سه میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال افزایش یافت.
تامین  با  نیز اظهار کرد:  امسال  اجرای طرح هادی روستایی در دهه مبارک فجر  به  اشاره  با  وی 
با ۵۰۸ میلیارد و ۳۰۰  نیاز توانستیم ۱۵ طرح هادی را در سطح روستاهای استان  اعتبارات مورد 
میلیون ریال به مورد اجرا گذاشته و به بهره برداری نیز برسانیم، امسال همچنین ۲۰۴ روستا وارد 
فازهای مختلف اجرایی این طرح شدند. مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قزوین اقدامات 
صورت گرفته در طرح هادی روستایی را شامل زیرسازی، آسفالت، دیوار ساحلی رودخانه، جدول 

گذاری، روکش آسفالت و سایر اقدامات اجرایی برشمرد.

زنجان گفت:  استان  راه و شهرسازی  اداره کل  و ساخت  معاونت مهندسی   سرپرست 
همزمان با ایام الله دهه فجر امسال کتابخانه عمومی شهر آببر طارم افتتاح شده و در 

دسترس عموم مردم قرار می گیرد.
سید احمد خلیلی افزود: این کتابخانه در زمینی به مساحت یک هزارو ۳۲۷ مترمربع با 

زیربنای ۹۱۵ مترمربع در ۲ طبقه احداث شده است.
وی اظهار داشت: تلاش می شود عملیات تکمیلی این کتابخانه تا دهه فجر سالجاری 

انجام شده و به مرحله بهره براری برسد.
اینکه  بیان  با  زنجان،  راه و شهرسازی  اداره کل  معاونت مهندسی و ساخت  سرپرست 
برای احداث این کتابخانه تاکنون ۱۴۰ میلیارد ریال اعتبار هزینه شده است، یادآورشد: 
به  اعتبار  ریال  میلیارد  با ۲۴۰  در مجموع  پیمانکار  مطالبات  پرداخت  با  کتابخانه  این 

اتمام می رسد.
از سال۹۶ شروع شد،  آببر  اجرایی کتابخانه عمومی  اینکه عملیات  به  اشاره  با  خلیلی 
خاطرنشان کرد: خوشبختانه با تخصیص اعتبار طی سال های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ عملیات 

اجرایی آن تکمیل شد که هم اکنون در مرحله بهره برداری قرار دارد.
در حوزه ساختمان های دولتی و تاسیسات عمومی، مطالعه و اجرای ۱۲ پروژه با زیربنای 
۴۹ هزار مترمربع از سال های گذشته در استان زنجان شروع شده است و ۲ مورد از این 

پروژه ها طی سال های اخیر به بهره برداری رسیده است.
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آقای محمد ابراهيم شيراحمد قلعه باغی ضمن تسليم دو برگ استشهاديه تصديق 
دستگاه  يک  اعيان  و  عرصه  ششدانگ  مالکيت  سند  که  است  نموده  اعلام  شده 
آپارتمان به مساحت 136.13 متر مربع قطعه 4 تفکيکی به شماره 2463 فرعی 
که  کرج  شهرستان  ثبتی  حوزه  جزء  فرعی   70 مجزی  و  مفروز  اصلی   365 از 
رسمی  اسناد  دفترخانه   1402/09/18 مورخ   95063 شماره  نامه  تقسيم  برابر 
گرفت  قرار  باغی  قلعه  احمد  شير  ابراهيم  محمد  مالکيت  در  کرج   45 شماره 
الکترونيکی  و منجر به سند مالکيت به شماره چايی 420432 ه 01 دفتر املاک 
انگاری  سهل  علت  به  گرديد  صادر  نامبرد  نام  به   140220331057008998
مراتب  لذا  است.  نموده  المثنی  مالکيت  سند  صدور  تقاضای  و  گرديده  مفقود 
نوبت  ثبت در يک  قانون  نامه  به ماده 120 آئين  اصلاحی  تبصره يک  استناد  به 
انجام  يا  و  نزد خود  مالکيت  چنانچه کسی مدعی وجود سند  تا  آگهی می شود 
انتشار اين آگهی به مدت ده روز  معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاريخ 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکيت به اين اداره تسليم تا وفق مقررات 
يا  و  نشود  واصل  اعتراضی  مقرر  مدت  ظرف  چنانچه  است  بديهی  گردد  عمل 
المثنی طبق مقررات به  در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکيت 

متقاضی تسليم خواهد شد.
مهران رشيدی-رئيس اداره ثبت اسناد و املاک ناحيه دو کرج

آگهی فقدان سند مالکيت
استشهاديه  برگ  دو  تسليم  ضمن  باغی  قلعه  شيراحمد  ابراهيم  محمد  آقای 
يک  اعيان  و  مالکيت ششدانگ عرصه  که سند  است  نموده  اعلام  تصديق شده 
دستگاه آپارتمان به مساحت 136.13 متر مربع قطعه 4 تفکيکی به شماره 2464 
فرعی از 365 اصلی مفروز و مجزی 70 فرعی جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج 
که برابر تقسيم نامه شماره 95063 مورخ 1402/09/18 دفترخانه اسناد رسمی 
شماره 45 کرج در مالکيت محمد ابراهيم شير احمد قلعه باغی قرار گرفت و 
الکترونيکی  املاک  دفتر   01 ه   420433 چاپی  شماره  به  مالکيت  سند  به  منجر 
انگاری  سهل  علت  به  گرديد  صادر  نامبرد  نام  به   140220331057008999
مراتب  لذا  است.  نموده  المثنی  مالکيت  تقاضای صدور سند  و  گرديده  مفقود 
به استناد تبصره يک اصلاحی به ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در يک نوبت 
انجام  يا  تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکيت نزد خود و  آگهی می شود 
معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاريخ انتشار اين آگهی به مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکيت به اين اداره تسليم تا وفق مقررات 
يا  و  نشود  واصل  اعتراضی  مقرر  چنانچه ظرف مدت  است  بديهی  عمل گردد 
در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکيت المثنی طبق مقررات به 

متقاضی تسليم خواهد شد.
مهران رشيدی-رئيس اداره ثبت اسناد و املاک ناحيه دو کرج
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

فواید مصرف کره برای سلامتی چیست؟

2
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به  کره  در  بتاکاروتن 
موجود  زیاد  مقدار 
است. این ماده  مغذی 
بینایی  داشتن  برای 
از  و  است  نیاز  مورد 
چشم محافظت می کند.

موجود  معدنی  مواد 
در کره برای ساخت و 
حفظ استحکام استخوان  
روند  و  است  ضروری 
استخوان ها  پیری 
می کند. کند  را 

عالی  سطح  داری  کره 
ویتامین هایی  و  ید  از 
مصرف  که  است 
به  آن  اندازه  به 
اختلالات  از  جلوگیری 
تیروئید کمک می کند.

طور  به  کره  اگر 
شده  فرآوری  طبیعی 
باشد و در حد اعتدال 
خطر  شود  مصرف 
بیماری های  به  ابتلا 
می کند.  کم  را  قلبی 

کاروتن  دارای  کره 
است که باعث رشد و 
ترمیم سلول ها می شود 
برابر  در  بدن  از  و 
مختلف  عفونت های 
می کند.  محافظت 

در  موجود   A ویتامین 
چربی  در  محلول  کره 
راحتی  به  و  است 
و  می شود  جذب  
سیستم  تقویت  برای 
دارد. کاربرد  ایمنی 

5 4

3 1

رییس اداره دامپزشکی شهرستان کرج :

با اجرای طرح پایش الکترونیکی ،فضای ناامن برای متخلفان ایجاد می شود
رییس اداره دامپزشکی شهرستان کرج گفت: بررسی الکترونیکی 
این  دامی  خام  های  فرآورده  کننده  عرضه  واحدهای  سوابق 
و  بهداشتی  های  نظارت  روند  روزرسانی  به  هدف  با  شهرستان 

کنترل های روزانه آغاز شد.
فردین حسین زاده با بیان اینکه در اجرای یک طرح تمام مراکز 
دارای  کرج  شهرستان  سطح  در  دامی  خام  های  فرآورده  عرضه 
شناسه الکترونیکی چهار رقمی می شوند، افزود: اکنون این طرح 
به صورت الگو در بازار روزهای هشت نقطه شهر کرج در دست 
اجرا است. وی با اشاره به اینکه شناسه دار کردن واحدهای عرضه 
فرآورده های خام دامی موجب سهولت در امر نظارت و پایش این 
واحدها توسط بازرسان می شود، اظهار کرد: خریداران و مصرف 
کنندگان این فرآورده ها برای اطمینان خاطر از محصول خریداری 
شده و همچنین فروشنده می توانند این شناسه را در سامانه ای که 

برای آن تعریف شده جستجو کنند.
حسین زاده با بیان اینکه نداشتن تخلف یا سابقه دار بودن توزیع 

افزود:  از شاخص ها است،  لحاظ عرضه غیرمتعارف  به  کنندگان 
الکترونیکی ، زمینه رقابت سالم بین مراکز  با اجرای طرح پایش 
ایجاد می شود تا خود را  تولید و عرضه فرآورده های خام دامی 
به روزرسانی کنند. رییس اداره دامپزشکی شهرستان کرج با بیان 
اینکه رستوان ها در اولویت بعدی طرح شناسه دار کردن واحدهای 
صنفی عرضه مواد غذایی قرار دارند، اظهار کرد: با اجرای این طرح 
یک فضای ناامن برای متخلفان ایجاد می شود که یا خود را به روز 
کرده و یا از فعالیت های غیرقانونی خود را کنار بکشند ضمن اینکه 
واحدهایی که فعالیت های استاندارد دارند برجسته و الگو می شوند.

حسین زاده با اشاره به اینکه یک هزار و ۶۰۰ بیماری مسری و 
این  از  افزود: ۵۰ درصد  دارد،  و طیور وجود  دام  در حوزه  عفونی 
بیماری ها بین انسان و دام مشترک هستند که امکان انتقال آن 
را  بیماری ها  این  از  دارد.وی یکی  دام وجود  از طریق غذا و  ها 
آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان عنوان کرد و گفت: این بیماری در 
سال ۱۳۹۶ به صنعت مرغداری کشور خسارات سنگینی وارد کرد 

ضمن اینکه در صورت شیوع بیماری تب برفکی که یک بیماری 
فقط دامی است خسارات سنگینی به این صنعت وارد می شود.

برفکی در کشورهای  از تب  به شیوع سویه جدیدی  زاده  حسین 
شدیدی  های  مراقبت  اکنون  افزود:  و  کرد  اشاره  غربی  همسایه 
برای جلوگیری از شیوع این بیماری در کشور همچون کنترل و 
نظارت سخت گیرانه بر حمل و نقل دام ها وجود دارد زیرا هنوز 

واکسن این بیماری در ایران تولید نشده است.

مدیرکل کار، تعاون و رفاه اجتماعی استان البرز گفت: ۱۴۵ 
ابتدای  از  هفتم  تا  اول  های  در دهک  البرزی  خانوار  هزار 
اجرای طرح ، در ازای خرید و استفاده از یارانه خود در قالب 
طرح کالابرگ الکترونیکی، بیش از ۱۸۷ میلیارد تومان مازاد 

بر یارانه خود بهره مند شدند.
اجتماعی استان  تعاون کار و رفاه  عبداله دارایی، مدیر کل 

البرز، گفت: ۱۴۵۱۸۶ خانوار البرزی با استفاده از یارانه خود 
خانوار،  اقلام مصرفی  الکترونیکی  قالب خرید کالابرگ  در 
از  بیش  دولت  پرداختی  یارانه  میزان  از  استفاده  بر  علاوه 
۱۸۷ میلیارد و ۷۷۵ میلیون تومان نیز مازاد بر یارانه بهره مند 

شدند.
ادامه  در  البرز  استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون  مدیر کل 

خاطرنشان شد: این تعداد خانوار در قالب ۴۶۸ هزار تراکنش 
جمعاً ۴۴۰ میلیارد تومان از یارانه پرداختی دولت را به خرید 
کالای مصرفی خانوار خود اختصاص دادند و از کمک ۱۲۰ 

هزار تومانی دولت علاوه بر یارانه ماهیانه استفاده کردند.
کالابرگ  طرح  اجرای  با  دولت  افزود:  ادامه  در  دارایی 
آوری  فراهم  و  مشمول  خانوارهای  برای  الکترونیکی 
و  بانکی  کارت  طریق  از  خرید  جهت  لازم  زیرساخت های 
نرم افزار شما ، با تشویق مردم جهت خرید کالای ضروری 
حبوبات،  ایرانی،  برنج  گوساله،  منجمد  گوشت  مانند  خانوار 
شیر کم چرب بطری، پنیر uf، ماست کم چرب، مرغ، تخم 
مرغ، روغن مایع ، ماکارونی و قند و شکر از هر نشان تجاری 

به خریداران ۲۰ درصد یارانه بیشتر تعلق داده است.
ادامه  در  البرز  استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون  مدیرکل 
یارانه  دریافت  مشمول  خانوارهای  از  شد:  خاطرنشان 
درخواست می کنم با مراجعه به شش هزار فروشگاه  مجری 
کالابرگ  طرح  تشویقی  یارانه  از  استفاده  به  نسبت  طرح 

الکترونیکی حتی پیش از واریز یارانه ماه بعد اقدام کنند. 
گفتنی است مخاطبان می توانند برای اطلاع از فروشگاه ها 
نزدیک ترین محل  در  به طرح  متصل  مارکت های  و سوپر 
طریق  از  و  مطلع  شما  سامانه  طریق  از  خود،  سکونت 
خود  خرید  اعتبار  میزان  از   *۵۰۰*۱۴۶۳# شماره گیری 

آگاهی پیدا کنند.

مدیرکل کار، تعاون و رفاه اجتماعی استان البرز :

هزینه کرد ۱۸۷ میلیاردی دولت برای اجرای 
طرح کالا برگ الکترونیکی در البرز

کاهش وزن علاوه بر کنترل دیابت از 
خطر بیماری قلبی کم می کند

نوجوانان پراسترس در معرض ریسک بالای 
مشکلات قلبی در بزرگسالی

یک مطالعه جدید نشان می دهد افرادی که برای کمک به کنترل دیابت وزن خود 
را کاهش می دهند، مزایای سلامتی قابل توجه دیگری برای تمام تلاش های خود 

دریافت می کنند.
به گزارش خبرنگار مهر به نقل از هلث دی نیوز، محققان گزارش دادند که کاهش 
وزن قابل توجهی که حتی منجر به بهبودی کوتاه مدت در دیابت نوع ۲ شد، باعث 

کاهش ۴۰ درصدی در بیماری قلبی و ۳۳ درصدی کاهش نرخ بیماری کلیوی شد.
 RSCI ادوارد گرگ«، سرپرست بخش سلامت جمعیت دانشگاه پزشکی و بهداشت«
در دوبلین ایرلند، گفت: »این خبر دلگرم کننده ای برای کسانی است که می توانند از 

دیابت نوع ۲ بهبود یابند.«
برای این مطالعه، محققان ۵۱۴۵ بزرگسال دارای اضافه وزن یا چاق مبتلا به دیابت 

نوع ۲ را به مدت ۱۲ سال پیگیری کردند.
حدود ۱۸ درصد از بیمارانی که به طور تصادفی به یک رژیم غذایی فشرده و برنامه 
سبک زندگی اختصاص داده شدند، دیابت خود را تا حدی کنترل کردند که نیازی به 

دارو نداشتند و سطح قند خونشان طبیعی شده بود.
محققان دریافتند که این بیماران نسبت به بیمارانی که به بهبودی نرسیدند، با نرخ 

کمتر بیماری قلبی و کلیوی روبرو بودند.
طولانی مدت  بهبودی  که  افرادی  در  کلیوی  یا  قلبی  بیماری  خطر  این،  بر  علاوه 

داشتند، بیشتر کاهش یافت.
خطر ابتلاء به بیماری قلبی در افرادی که حداقل چهار سال بهبودی را تجربه کرده 

بودند، ۴۹ درصد و خطر بیماری کلیوی ۵۵ درصد کاهش یافت.
ماندن در دوره بهبودی آسان نیست. محققان خاطرنشان کردند که تنها ۳ درصد از 

بیماران تا سال هشتم مطالعه هنوز در حال بهبودی بودند.
اما حتی دوره های کوتاه مدت بهبودی در مقایسه با بیمارانی که هرگز به بهبودی 

نرسیدند، با نرخ کمتر بیماری قلبی و کلیوی مرتبط بود.

یک مطالعه جدید نشان می دهد که نوجوانان پراسترس احتمالًا در بزرگسالی دارای 
عوامل خطر بیشتری برای مشکلات قلبی هستند.

به گزارش خبرنگار مهر به نقل از مدیسن نت، محققان دریافتند نوجوانانی که سطح 
استرس بالایی داشتند، در مقایسه با نوجوانانی که استرس کمتری داشتند، با افزایش 

سن، به فشار خون بالا، چاقی و سایر عوامل خطر قلبی مبتلا بودند.
»فانگی گوئو«، محقق ارشد از دانشگاه کالیفرنیای جنوبی، گفت: »یافته های ما نشان 
می دهد که الگوهای استرس درک شده در طول زمان تأثیر گسترده ای بر معیارهای 

متابولیک قلبی مختلف، از جمله توزیع چربی، سلامت عروق و چاقی دارند.«
گوئو در بیانیه خبری دانشگاه افزود: »این مسئله می تواند اهمیت مدیریت استرس را 

در اوایل نوجوانی به عنوان یک رفتار محافظتی از سلامت برجسته کند.«
برای این مطالعه، محققان داده های ۲۷۶ شرکت کننده در مطالعه سلامت کودکان 
کالیفرنیای جنوبی را تجزیه و تحلیل کردند، یک پروژه تحقیقاتی در حال انجام که 

شامل ارزیابی های سلامت در سنین ۱۳ و ۲۴ سال برای شرکت کنندگان بود.
سطح استرس شرکت کنندگان با استفاده از مقیاس استرس درک شده اندازه گیری 
شد و آنها در یکی از چهار دسته قرار گرفتند؛ استرس دائماً بالا، کاهش استرس در 

طول زمان، افزایش استرس در طول زمان یا استرس دائماً پایین.
از استرس داشتند، به  محققان دریافتند نوجوانانی که در بزرگسالی سطوح بالاتری 
احتمال زیاد در بزرگسالی چربی کل بدن، چربی بیشتر در اطراف شکم و خطر کلی 

چاقی بالاتری داشتند.
آنها همچنین در بزرگسالی سلامت عروق خونی بدتر و فشار خون بالاتری داشتند.

گوئو پیشنهاد می کند که پزشکان و متخصصان اطفال باید غربالگری استرس را در 
طول معاینات در نظر بگیرند.

او گفت: »به این ترتیب، کسانی که سطح استرس بالاتری دارند می توانند شناسایی 
شوند و زودتر تحت درمان قرار گیرند.«

سلامت
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کارشناس فوتبال با بیان این که تیم ملی مجموعه ای از بهترین 
بازیکنان را در اختیار دارد که مستحق رسیدن به عنوان قهرمانی 
در جام ملت های آسیا هستند گفت: البته ضعف خط دفاعی نگرانی 

بزرگی است.
نادر فریاد شیران در گفت وگو با خبرنگار مهر، در خصوص پیروزی 
مرحله  به  مقتدرانه  و صعود  امارات  مقابل  ایران  فوتبال  ملی  تیم 
بازیکنانی  با  فوتبال کشورمان  ملی  تیم  داشت:  اظهار  یک هشتم 
که داریم حقش قهرمانی است، ما مقابل امارات بهترین بازی خود 
را به نمایش گذاشتیم و توانستیم با نتیجه ۲ بر یک این تیم را از 
پیش رو برداریم. اما باید قبول کنیم ضعف هایی هم در عمق دفاع 

تیم ملی وجود دارد.
وی افزود: ما مقابل امارات محک جدی نخوردیم و اگر این ضعف 
به مشکل می خوریم. سرعت  بزرگ  بازی های  در  نشود  بر طرف 
انتقال توپ ما در دفاع خیلی کم است و این موضوع باعث می شود 
تا مشکلات ادامه دار باشد. با توجه به بازی که از تیم ملی دیدیم 
باید برای بازی های آینده خیلی دقت کنیم و ضعف خود را بر طرف 
کنیم. مربی اسبق تیم ملی فوتبال در ادامه داد: چیزی که در بازی 
قابل توجه این بود که اماراتی ها میل به حمله و گلزنی نداشتند و از 

نوع بازی که ارائه می دادند مشخص بود که میلی برای برد نداشتند 
و از خدایشان بود تا بازنده این دیدار باشند. وقتی تیمی مقابل ایران 
۵ بازیکن اصلی خود را از لیست خارج می کند مشخص است که 

دوست دارد مقابل ایران شکست بخورد.
فریاد شیران در خصوص نحوه بازی کردن تیم ملی فوتبال امارات 
عنوان کرد: برنامه امارات بر این بود که مقابل ما شکست بخورد تا 
با تاجیکستان در مرحله بعد بازی کند. به نظر من آنها به خواسته 
خود هم در این بازی رسیدند و قطعاً چالش ها در مرحله یک هشتم 

خیلی بیشتر از مرحله گروهی خواهد بود.
همه ما یقین داریم که تیم ملی می تواند موفق شود و آرزوی ما 

پیروزی تیم ملی و قهرمانی در آسیا است.
مطمئن باشید با تمام اختلافاتی که با امیر قلعه نویی دارم اگر تیم 
ملی قهرمان شود بدون شک از او به دلیل بالا بردن پرچم ایران 

تشکر خواهم کرد.
کادر  از  که  انتقادهایی  به  اشاره  با  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
فنی تیم ملی وجود دارد گفت: تمام انتقادی که به امیر قلعه نویی 
می شود به خاطر این است که از بازیکنان جوان در این تورنمنتی 
که می توانست برای آنها تجربه خوبی باشد استفاده نکرد. به نظر 

اینکه  بازی ها در خصوص  نباید در نشست خبری  نویی  قلعه  من 
از انتقاد می کنند یا نمی کنند حرف می زد چرا که انتقادات همیشه 
و  بدترین  بود  تیم ملی  زمانی که کی روش سرمربی  دارد.  وجود 
شدیدترین انتقادات را از او می کردند اما تمام تمرکز او روی تیم 

و تورنمنت بود.
خصوص  در  ملی  تیم  سرمربی  نظرات  اظهار  خصوص  در  وی 
جرأت  به  کرد:  تصریح  می شود  فنی  کادر  علیه  که  انتقادهایی 
از قلعه نویی  انتقادهای زمان کی روش  می توانم بگویم که نصف 
به  را  تیم  و  تمرکز خود  تمام  باید  تنها  او  و  است  نگرفته  صورت 
بازی در جام ملت ها و برطرف کردن ضعف های تیم ملی بگذارد. 
و  انتقاد  به  نباید  فنی  کادر  بگیرد  نتیجه  ملی  تیم  اگر می خواهیم 
حرف هایی که زده می شود توجه نکند و تنها به مسیری که تیم 

ملی باید طی کند بیاندیشد.
فریادشیران در پایان خاطر نشان کرد: در تیم ملی بازیکنانی داریم 
بهترین  اما  بالاتر هستند  نظر سنی  از  بهترین هستند هرچند  که 

بودن آنها را نمی شود کتمان کرد.
امیدواریم بازیکنان تیم ملی با تمام تلاشی که دارند. بتوانند موفق 

شوند قهرمانی از آن خود کنند.

کارشناس فوتبال :

حق تیم ملی فوتبال ایران قهرمانی در آسیاست
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 پیشکسوت فوتبال ایران با اشاره به اینکه هیچ بازیکنی فراتر از 
تیم ملی نیست، گفت: هر چند برخی از کارشناسان برای تیم هایی 
مانند ژاپن و کره شانس قهرمانی متصور هستند اما من برای ایران 

هم چنین شانسی را قائل هستم.
ابراهیم قاسمپور در گفت وگو با ایرنا، در خصوص شرایط تیم ملی 
متاسفانه  اظهار داشت:  آسیا  آستانه جام ملت های  ایران در  فوتبال 
سال هاست تیم ملی ما با تدارکات خوبی راهی مسابقات مهمی از 
جمله جام ملت های آسیا نمی شود که بخش بزرگ آن به مسائل و 

مشکلات مالی باز می گردد.
به  نسبت  ملی  تیم  هم  مسابقات  از  دوره  این  در  داد:  ادامه  وی 
بازی کرده،   آلمان  با  ژاپن که  از جمله  آسیا  تیم های مدعی  سایر 
با شرایط متفاوتی راهی این رقابت ها شد. علاوه بر شرایط لیگ، 
شاغل بودن بیشتر ملی پوشان در خارج از مرزهای کشور هم دخیل 
در  اما  ببریم  بهره  به خوبی  فیفادی ها  از  نتوانستیم  در کل  و  بود 
همین شرایط نقاط قوتی داریم که ما را به تیم ملی امیدوار می کند، 
و  کرده اند  بازی  هم  کنار  در  سال هاست  بازیکنان  اینکه  جمله  از 
شناخت خوبی از یکدیگر دارند. پیشکوست فوتبال کشورمان یادآور 
شد: یکی دیگر از مسائلی که می تواند به تیم ملی ما کمک کند، 
حضور اکثر بازیکنان در تیم های مطرح اروپایی است. در آنجا همه 
چیز بر اساس علم و دانش است و طبیعی به نظر می رسد که از 

نظر سطح آمادگی و قوای جسمانی در وضعیت مطلوبی باشد. این 
شرایط می تواند به تیم ملی کمک شایانی بکند. یکی دیگر از نقاط 
قوت تیم ملی فوتبال ایران، خط حمله ماست که با حضور سردار 
آزمون و مهدی طارمی برای هر تیمی خطرناک هستیم اما مشکل 
با  بازی  در  هم  که  بازمی گردد  تیم  دفاعی  خط  به  هم  ما  اصلی 
ازبکستان و هم در بازی با بورکینافاسو نشان داد هماهنگی لازم 
کار  بازیکنان  اشتباهات  آسیا  جام ملت های  در  امیدوارم  و  ندارد  را 

دست ما ندهد.
در  را  قدرتمند  تیمی  با  دوستانه  بازی  وقتی  کرد:  اضافه  قاسم پور 
برنامه نداشته باشید، نمی توانید معیار و ارزش تیم را تمام و کمال 
به  هم  شوت  سه  حتی  بازی  دقیقه   ۹۰ طول  در  وقتی  دریابید. 
دروازه  از شرایط  درستی  نمی توان درک  نمی آید  ما  دروازه  سمت 
مانند  رقابت هایی  در  می تواند  مسائل  این  همه  و  داشت  دفاع  و 

جام ملت های آسیا تبعات خاص خود را داشته باشد.
وی ادامه داد: در بازی های مرحله گروهی مشکلی نداریم اما اگر به 
تیم هایی از جمله کره جنوبی یا ژاپن برخورد کنیم بدون شک کار 
بسیار سختی خواهیم داشت و آنجا کیفیت اصلی تیم ملی مشخص 
و  نیستند  آسانی  رقبای  هم  استرالیا  و  عربستان  هرچند  می شود. 

می توانند مانعی برای رسیدن ایران به مراحل بالاتر باشند.
پیشکسوت فوتبال ایران تصریح کرد: در بازی با بورکینافاسو امیر 

قلعه نویی به دنبال شناخت بیشتر از نفرات و ترکیب تیم خود بود 
اما باز هم شاهد اشتباهات خط دفاعی و ناهماهنگی بین آنها بودیم. 
هر چند برخی  کارشناسان از چند تیم خاص برای قهرمانی سخن 
می گویند اما اعتقاد دارم این مسائل روی کاغذ است و ایران هم 
تا حدی شانس قهرمانی در این مسابقات را دارد. فوتبال ورزشی 
غیرقابل پیش بینی است و بارها دیده ایم نتایج فوتبالی با آنچه روی 
کاغذ آورده می شود، تفاوت بسیار دارد و همین مسائل زیبای هایی 

این رشته را دوچندان می کند.
فوتبال  ملی  تیم  به  نورالهی  احمد  دعوت  عدم  مورد  در  قاسمپور 
ایران نیز اضافه کرد: او بازیکن خوبی است اما باید بداند همه تابع 
ملی  تیم  از  فراتر  بازیکنی  هیچ  و  هستند  ملی  تیم  سرمربی  نظر 
نیست. به نظرم این تنبیه انضباطی لازم بود و سایر بازیکنان هم 

متوجه شرایط شدند.
تیم ملی فوتبال ایران در هجدهمین دوره رقابت های جام ملت های 
است.  همگروه  فلسطین  و  امارات  هنک کنگ،  تیم های  با  آسیا 
 ۲۴ یکشنبه  روز  خود  بازی  نخستین  در  قلعه نویی  امیر  شاگردان 
دی و از ساعت ۲۱ به مصاف فلسطین خواهند رفت، آنها در دومین 
بازی جمعه ۲۹ دی و از ساعت ۲۱ رو در روی هنک کنگ قرار 
خواهند گرفت و سه شنبه ۳ بهمن در سومین و آخرین بازی مرحله 

گروهی از ساعت ۱۸:۳۰ دقیقه به مصاف امارات خواهند رفت.

 پیشکسوت فوتبال ایران :

ایران هم شانس قهرمانی دارد

پس از پاسخ منفی مرد کروات؛

باشگاه پرسپولیس مالیات برانکو را 
پرداخت کرد

ملی پوش تیم هندبال ایران:

برای صعود به عنوان
 سرگروه می جنگیم

 رییس هیات ورزش کارگران البرز :

البرز میزبان مسابقات پرورش اندام 
کارگران کشور

با اعلام باشگاه پرسپولیس بدهی مالیاتی مربوط به سال های حضور برانکو ایوانکوویچ در پرسپولیس 
به طور کامل تسویه شد.

بسته  برای  چلنگر  رضا  همراه  به  که  باشگاه  پشتیبانی  و  اداری  مالی،  معاون  پناهی،  هوشنگ  امیر 
باشگاه  سایت  با  گفت وگو  در  بود،  شده  حاضر  مالیاتی  امور  سازمان  در  برانکو  مالیاتی  پرونده  شدن 
پرسپولیس، اظهار داشت: باشگاه نسبت به پرداخت جرایم غیر قابل بخشش مربوط به مالیات آقای 
برانکو ایوانکوویچ که از سوی باشگاه تعهد شده بود، اقدام کرد و تنها جرایم قابل بخشش باقی مانده 
بود که طی رایزنی و هماهنگی آقای درویش با مسؤولان سازمان امور مالیاتی، این مورد نیز برطرف 

و پرداخت شد.
وی ادامه داد: با توجه به اسناد و نامه های ارسالی سازمان امور مالیاتی، بدهی های مالیاتی پرسپولیس 
مربوط به قرارداد با آقای برانکو مربوط به سال های ۱۳۹۴ تا ۹۷ می شد که نسبت به بخش اعظمی از 

آن در ادوار گذشته اقدام لازم صورت نگرفته بود.
پناهی اضافه کرد: برای سال ۹۴ از اصل مالیات، بدهی نبود ولی جرایم قابل بخشش باقی مانده بود 

که این بخش با پیگیری مدیرعامل باشگاه حل شد.
وی گفت: بدهی مالیاتی مربوط به اصل و جرایم غیر قابل بخشودگی سال های ۹۶ و ۹۷ را قبل از این 
پرداخت کرده بودیم، مبلغ بسیار کمی از سال ۱۳۹۶ مانده بود که آن هم انجام شد. همچنین تسویه 
کامل بدهی مالیاتی مربوط به اصل مالیات و جرایم غیر قابل بخشودگی سال ۹۵ را هم انجام داده ایم.

معاون باشگاه پرسپولیس خاطرنشان کرد: به این ترتیب، اصل مبالغ مالیاتی مربوط به سال های ۹۴ تا 
۹۷ و جرایم سال های ۹۵، ۹۶ و ۹۷ نیز پرداخت شده و برای این سال ها تسویه کامل صورت گرفت 

و پرونده مالیاتی برانکو بسته شد.
وی گفت: طبق پیگیری آقای درویش، این کار به سرانجام رسید تا تمام دلواپسی های احتمالی آقای 
برانکو برطرف شود. این بدهی از ۵ سال قبل و طی دوران مدیریت های مختلف بر جای مانده بود و این 
احتمال داده می شد که این موضوع یکی از دل نگرانی های ایشان باشد و به همین خاطر رفع رجوع شد.

ملی پوش اصفهانی تیم هندبال ایران با اشاره به اینکه بازی های آسانی در انتظار تیم 
ملی نیست، گفت: بحرین، قطر، عربستان، کویت، کره جنوبی و ژاپن از جمله تیم های 
مطرح آسیا هستند. ما با کره جنوبی هم گروه هستیم، می جنگیم تا به عنوان سرگروه به 

مرحله بعدی صعود کنیم.
روند  و  شرایط  درباره  آسیا  ملت های  جام  رقابت های  آغاز  از  پیش  مسعودی  وحید 
آماده سازی تیم، اظهار کرد: یک اردو تدارکاتی در کشور عمان داشتیم، با تیم ملی عمان 
چهار بازی دوستانه انجام دادیم که سه برد و یک تساوی به دست آوردیم. بازی های 
خوبی انجام شد و پس از آن اردوها در تهران پیگیری شد. از تهران به تورنمنت مسکو 
رفتیم و آنجا هم بازی های خوبی انجام دادیم و تیم های ملی بزرگسالان و امید روسیه 

و تیم ملی بلاروس رقبای ما بودند.
او ادامه داد: بعد از روسیه بلافاصله به بحرین رفتیم و از ۲۲ دی ماه بازی های ما آغاز 

خواهد شد.
با  گروهی  مرحله  در  داد:  توضیح  ایران  حریفان  درباره  هندبال  ملی  تیم  بازیکن  این 
به عنوان  حتماً  تا  می جنگیم  پرداخت،  خواهیم  رقابت  به  جنوبی  کره   و  چین  نیوزلند، 

سرگروه به مرحله بعد صعود کنیم.
قطر،  بحرین،  دارند.  حضور  مسابقه ها  این  در  خوب  تیم  چند  کرد:  تاکید  مسعودی 
تلاش  هستند،  آسیا  مطرح  تیم های  جمله  از  ژاپن  و  جنوبی  کره  کویت،  عربستان، 
می کنیم حتماً کره جنوبی را در مرحله گروهی شکست دهیم، تا در مراحل بعدی کار 

راحت تری برای حضور روی سکو و کسب سهمیه داشته باشیم.
او شرایط آمادگی خود را بسیار خوب ارزیابی کرد و گفت: کاملًا در خدمت تیم هستم، 
سایر بازیکنان نیز همین شرایط دارند، با اتحاد و همدلی ای که داریم، قول می دهیم 

بهترین نتیجه را کسب کنیم.

البرز اعلام کرد: این استان برای نخستین بار به عنوان میزبان   رییس هیات ورزش کارگران 
مسابقات بدنسازی و پرورش اندام کارگران کشور انتخاب شد.

خلیل عبداللهی افزود: این رقابت ها یکم و چهارم تا ششم بهمن ماه امسال در سالن شهید کیانپور 
کرج در۲ بخش بانوان و آقایان برگزار می شود.

برگزاری  کرد:  اظهار  است،  بوده  ورزشی کشور  رشته   ۶ میزبان  امسال  البرز  اینکه  بیان  با  وی 
رقابت های وزنه برداری کارگران کشور در سالن شهید مطهری کرج و مسابقات »فیتنس چلنچ« 

در سالن ورزشی شهرکوهسار شهرستان ساوجبلاغ از این جمله این میزبانی ها بوده است.
ورزشی  مجموعه  تختخوابی  یکصد  خوابگاه  ساخت  پایانی  مراحل  انجام  به  اشاره  با  عبداللهی 
کارگران امام خمینی)ره( البرز گفت: در زمان حاضر نبود یک خوابگاه مجهز از مشکلات ورزش 
کارگری در این استان است و همین مساله سبب شد تا در میزبانی ها با مشکلات زیادی مواجه 
البرز بیان کرد: به همین منظور مجبور بودیم که در زمان  شویم.رییس هیات ورزش کارگران 
های خاص میزبانی ها را قبول کرده تا بتوانیم از خوابگاه های ورزشی، دانش آموزی و دانشجویی 
استان استفاده کنیم.وی خاطرنشان کرد: با تلاش های صورت گرفته از سوی اداره کل ورزش 
و امور جوانان البرز، مراحل پایانی ساخت خوابگاه ۱۰۰ تختخوابی مجموعه ورزشی کارگران امام 

خمینی)ره( در شهرک جهان نما کرج به عنوان هتل چند ستاره در دست انجام است .
عبداللهی افزود: تامین بودجه برای تکمیل این خوابگاه در دست اقدام است که در صورت تامین 
اعتبار، عملیات ساخت آن تا ۲۲ بهمن امسال به پایان می رسد درغیر این صورت اردیبهشت 

۱۴۰۳ همزمان با هفته کارگر شاهد بهره برداری از آن خواهیم بود.
رییس هیات ورزش کارگران البرز با بیان اینکه اکنون ۲۸ انجمن در هیات ورزش های کارگری 
این استان فعال هستند، تصریح کرد: این هیات ها در رشته هایی از جمله کشتی، فوتبال، تنیس 

روی میز و دیگر رشته ها فعالیت دارند.
عبداللهی کرد: حدود ۱۷ هزار ورزشکار در بخش کارگری در استان در حال فعالیت هستند که از 
این تعداد ۲ هزار ورزشکار به صورت حرفه ای و مابقی به صورت مبتدی در رشته هایی از جمله 

ورزش های صبحگاهی و پیاده روی در صنایع فعالیت می کنند.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۲/۱۰/۱۳ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۵۱۰ شماره  رای  برابر 
کرج  سه  ناحیه  ثبتی  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای امیرحسین غلامی بشناسنامه شماره ۶۸۶ صادره از تهران فرزند 
به مساحت ۹۳۳/۲۹ متر  احداثی در آن  بنای  با  از ششدانگ یک قطعه زمین  محمد در دو دانگ مشاع 
مربع مفروز از پلاک شماره ۵۱۵ فرعی از ۱۴۴ اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای محمد غلامی 
و با مالکیت مالک اولیه آقای ابوالحسن کمالی دهقان تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
مراجع  به  را  دادخواست خود   ، اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  اخذ رسید ظرف مدت  از  و پس  تسلیم 
اعتراض طبق مقررات  انقضای مدت مذکور وعدم وصول  نمایند بدیهی است در صورت  تقدیم  قضایی 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۲/۱۱/۰۹
حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۲/۱۰/۱۳ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۵۱۱ شماره  رای  برابر 
کرج  سه  ناحیه  ثبتی  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
فرزند  تهران  از  بشناسنامه شماره ۲۸۸ صادره  علیرضا غلامی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
به مساحت ۹۳۳/۲۹ متر  احداثی در آن  بنای  با  از ششدانگ یک قطعه زمین  محمد در دو دانگ مشاع 
مربع مفروز از پلاک شماره ۵۱۵ فرعی از ۱۴۴ اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای محمد غلامی 
و با مالکیت مالک اولیه آقای ابوالحسن کمالی دهقان تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  وعدم  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  .نمایند  تقدیم 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۲/۱۱/۰۹
حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۵۰۹ مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۱۳ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تهران  از  صادره   ۳۲۸ شماره  بشناسنامه  غلامی  حمیدرضا  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
مساحت  به  آن  در  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  از  مشاع  دانگ  دو  در  محمد  فرزند 
البرز و با خریداری از  ۹۳۳/۲۹ متر مربع مفروز از پلاک شماره ۵۱۵ فرعی از ۱۴۴ اصلی واقع در 
آقای محمد غلامی و با مالکیت مالک اولیه آقای ابوالحسن کمالی دهقان تایید مینماید. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۲/۱۱/۰۹
حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

شناسه آگهی: ۱۶۳۸۷۹۵شناسه آگهی: ۱۶۳۸۷۶۷شناسه آگهی: ۱۶۳۸۷۶۴

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
ورزش  شماره 7۱۴۱۴

سه شنبه
2۶ دی ۱۴02 

با اشاره به هزینه حدودا   معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی 

۱۰ میلیارد تومانی برگزاری جام پرچم )۲( گفت: آرزوی ما این است 

را  استعدادها  تا  شود  روستایی  جامعه  ورزش  برند  پرچم،  جام  که 

شناسایی کنیم.

به گزارش ایرنا، نشست خبری دومین دوره مسابقات جام پرچم ویژه 

روستاییان و عشایر سراسر کشور و رونمایی از لوگوی این رویداد با 

حضور سینا کلهر معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی، شهرام 

وزارت  عشایری  و  روستایی  ورزش  توسعه  دفتر  سرپرست  عظیمی 

ورزش های  فدراسیون  سرپرست  خلیلی  علی  جوانان،  و  ورزش 

همگانی، علیرضا پسندیده رئیس فدراسیون ورزش های روستایی و 

بازی های بومی و محلی و حسن طباطبایی رئیس فدراسیون کاراته 

برگزار شد. شهرام عظیمی سرپرست دفتر توسعه ورزش روستایی و 

عشایری وزارت ورزش و جوانان گفت: جام پرچم یک، سال پیش با 

زحمات و کار کارشناسی و در راستای اجرای منویات مقام معظم 

هزار   ۳۲ حدود  در  چیزی  شد.  برگزار  آفرینی  نشاط  برای  رهبری 

فوتبال جام  از روستائیان در مسابقات مینی  نفر  و ۳۳۱ هزار  تیم 

برگزار  را   ۲ پرچم  جام  که  شدیم  آن  بر  و  کردند  شرکت  یک  پرچم 

ماه  بهمن   ۱۲ از  مسابقات  و  شده  شروع  مسابقات  ثبت نام  کنیم. 

آغاز می شود.

وی افزود: در راستای اجرای بحث عدالت جنسیتی این جام را در 

تعداد  افزایش  بر  علاوه  می کنیم.  برگزار  مردان  و  بانوان  بخش  دو 

رشته های ورزشی، مقرر شد نفرات شاخص این مسابقات به صورت 

مستقیم به تیم های ملی دعوت شوند. برای جهت دهی منابع مالی 

کشور و ارزیابی های انجام شده، سه رشته برای جام پرجم انتخاب 

شد. یکی دیگر از ویژگی های جام پرچم ۲ استفاده از تمام ظرفیت 

سازمان بسیج عشایری بود. ارسال پیوست فرهنگی هم موضوع مهم 

برای  اختصاصی هم  آنکه سامانه  و ضمن  است  رویداد  برای  دیگر 

جام پرچم طراحی شده است.

علیرضا پسندیده رئیس فدراسیون ورزش های روستایی و بازی های 

کلان  سیاست های  تابع  فدراسیوها  ما  کرد:  عنوان  محلی  و  بومی 

حمایت  سیاست گذار،  که  برنامه ای  هر  در  و  هستیم  ورزش  وزارت 

با  را  پرچم  جام  دوره  اولین  ما  بود.  خواهد  موفق  برنامه  آن  کند، 

حمایت وزارت ورزش و معاونت فرهنگی و همگانی برگزار کردیم و 

اقداماتی که در این دوره از معاونت انجام می شود بی نظیر و قابل 

تقدیر است.

در  اجتماعی  عدالت  که  باشد  سوال  همه  برای  شاید  افزود:  وی 

ورزش چطور اتفاق می افتد؟ یکی از کارها در راستای توسعه عدالت 

مناطق  و  عشایری  و  روستایی  مناطق  در  ورزش  توسعه  اجتماعی، 

محروم است. نمی گوییم ۱۰۰ درصد ولی در تلاش برای رقم خوردن 

این اتفاق هستیم و یکی از کارها برگزاری چنین مسابقاتی است. 

و  نیست  دستگاه  یک  قدرت  ید  در  اجتماعی  عدالت  گسترش  اما 

دستگاه های دیگر هم باید کمک کنند. این اتفاق در حوزه ورزش 

هم با حضور چند فدراسیون رقم نمی خورد و فدراسیون های دیگر 

هم باید پای کار بیایند و در حال حاضر دومین دوره جام پرچم قرار 

است در سه رشته برگزار شود. در راستای ایجاد عدالت اجتماعی 

و  محروم  مناطق  به  ویژه  توجه  هم  آن  و  داریم  اشتراک  نقطه  یک 

اقشار مستضعف است و همه باید دست به دست هم بدهیم تا این 

حماسه  یک  پرچم  جام  دوره  دومین  در  امیدوارم  یابد.  تحقق  مهم 

دیگر رخ دهد.علی خلیلی، رئیس فدراسیون ورزش های همگانی در 

این جلسه عنوان داشت: برای افزایش فعالیت بدنی در جامعه باید 

ضرورت ورزش را ایجاد کنیم. ورزش کردن خوب است و همه این را 

می دانیم ولی این اتفاق کم تر رخ می دهد. باید فضاسازی کنیم تا 

این تحرک بهتر شود. از برگزاری این رویداد خوب و بزرگ روستایی 

گرفتیم  قبل  سال  رویدادهای  از  خوبی  بازخورد  خوشحالم.  خیلی 

در  داشت.  خواهد  خوبی  نقش  روستایی  استعدادیابی  حوزه  در  و 

ولی شرایط شکوفایی شدنش  استعدادهای خوبی هست  روستاها 

نیست. قطعا در حوزه قهرمانی هم این رویداد نقش می آفریند. الان 

داریم.  را  بزرگ  رویداد  کارکنان دولت یک  در حوزه  تیم  با ۶۱۱۱ 

حوزه گل کوچک هم می تواند یک رویداد همگانی و محلات داشته 

باشد.

 معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی :

جام پرچم باید به برند ورزش جامعه روستایی تبدیل شود

رئیس فدراسیون کاراته :

هشت هزار کاراته کا در استان البرز 
مشغول به فعالیت هستند 

البرز  استان  در  کاراته کا  هزار  هشت  حدود  گفت:  کاراته  فدراسیون  رئیس 
مشغول به فعالیت هستند که ۴۰ درصد این جمعیت را بانوان تشکیل داده اند.

به گزارش ایسنا، سید حسن طباطبایی با حضور در مجمع انتخاباتی هیئت 
استان البرز که در سالن اجتماعات اداره کل ورزش و جوانان البرز برگزار شد، 
اظهار کرد: هیئت های شهرستانی در خط مقدم رشد و توسعه کاراته بوده و 

باشگاه ها نیز بازوان اجرایی استان ها در این زمینه هستند.
و  قهرمانان  از  البرز  کاراته  افزود:  البرز،  در  کاراته  پویایی  به  اشاره  با  وی 
باید پر رنگ تر  بانوان نیز  پیشکسوتان ارزنده ای برخوردار است و در بخش 

ظاهر شود.
و  داوران  مربیان،  تلاش  مرهون  کاراته  افتخارات  اینکه  بیان  با  طباطبایی 
قهرمانان این رشته است؛ گفت: اگر امروز کاراته توانسته شرایط افتخارآمیزی 
داشته باشد، به سبب توانایی بالای شما ورزشکاران، مربیان و داوران گرانقدر 

است.
وی عنوان کرد: با توجه به ظرفیت انسانی موجود در البرز، توقع ما درخشش 

کاراته این استان در سطح کشور است.
به تمام  هیئت  رئیس  داریم  انتظار  کرد:  کاراته خاطرنشان  فدراسیون  رئیس 
سبک های این رشته توجه کرده و انرژی خود را تنها به یک سبک معطوف 

نسازد.
وی تصریح کرد: حدود هشت هزار کاراته کا در استان البرز مشغول به فعالیت 

هستند که ۴۰ درصد این جمعیت را بانوان تشکیل داده اند.
در پایان مجمع انتخاباتی هیات کاراته استان البرز مهدی جعفری به مدت 

چهار سال به عنوان رئیس هیات کاراته استان البرز انتخاب شد.

شناسه آگهی: 1642633

آگهي موضوع ماده 3قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف  وضعيت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي 

تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات    1402/10/09 مورخ   140260309003002518 راي  برابر 
كلاسه   ، آبيك  ثبتي  واحد  در  مستقر  رسمي   سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت 
بند  عليرضا حسام  خانم   / آقاي  متقاضي  بلامعارض   و  مالكانه  تصرفات   1402114409003000267
كهيل فرزند محمود صادره از آبيك به شماره شناسنامه 1223 و كد ملي 5089897255 در ششدانگ 
يكباب مغازه به مساحت 23/15 متر مربع از پلاك 1 اصلي واقع در بخش 16 قزوين حوزه ثبت ملك 
آبيك مي باشد . احراز  مالكيت متقاضي نسبت به ملك مورد تقاضا و انتقال ملك از مالك رسمي به 
متقاضي داشته و تصرفات متقاضي نسبت به مورد تقاضا احراز  گرديده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي گردد در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند 
مالكيت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي و نيز املاك واقع در 
تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملك تسليم و  روستاها از تاريخ الصاق در محل 
رسيد اخذ نمايند و معترض بايد ظرف يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض مبادرت به تقديم دادخواست 
در مراجع قضايي نموده و گواهي آنرا را به اداره ثبت تحويل دهد و در صورتي كه اعتراض در مهلت 
قانوني واصل نگردد يا معترض گواهي تقديم دادخواست به دادگاه عمومي محل را به اداره ثبت ارائه 
نمايد و صدور سند مالكيت مانع مراجعه  اداره ثبت محل مبادرت به صدور سند مالكيت مي  نكند 

متضرر به دادگاه نمي باشد .
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26

تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/14
علي مافي - رئيس اداره ثبت اسناد و املاك آبيك 
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دوشنبه
۱۱ دی ۱۴۰2 

کارشناس فوتبال ایران گفت: نوراللهی از لحاظ کیفیتی و 
فنی در بهترین شرایط ممکن قرار دارد و قلعه نویی باید 
پاسخگوی این سوال باشد که چرا این بازیکن را به تیم 

ملی دعوت نکرده است.
ایرنا، در خصوص لیست  با  جلال چراغپور در گفت وگو 
تیم ملی کشورمان اظهار داشت: فکر می کنم این تیمی 
نگاه  آن  به  لحاظ  از چند  باید  داریم  که در حال حاضر 
کنیم. جنبه مثبت تیم ملی این است که بیشتر بازیکنانش 
سال ها در کنار یکدیگر بازی کرده اند و هماهنگ هستند. 
تک  که  است  تجربه  هم  تیم  این  مثبت  نکته  دومین 
تک بازیکنان تیم ملی تجربه بالایی دارند که می تواند 
در بازی های جام ملت ها به ما کمک کنند.سومین نکته 
مثبت تعداد بالای لژیونرها است که تجربه آنها می تواند 
در بازی به ما کمک کنند و امیدوارم امیر قلعه نویی به 

نحوه احسن از بازیکنان لژیونر استفاده کند.
وی افزود: نقطه ضعف تیم ملی میانگین سنی اش است 
و در حال حاضر میانگین سنی تیم ملی بیشتر از ۳۰ سال 

به  ملی  تیم  مسابقات،  پایانی  دقایق  در  در  قطعا  است. 
مشکل می خورد و بازیکنان افت شدیدی می کنند.

کارشناس فوتبال کشورمان در مورد اینکه آیا برترین های 
الان  یادآورشد:  شدند  دعوت  ملی  تیم  به  ایران  فوتبال 
فوتبال  برترین های  قطعا  هستیم  شاهد  که  لیستی 
ایران در آن حضور دارند و شک ندارم حضور دستیاران 
قلعه نویی در استادیوم ها و تماشای بازی های لیگ برای 
هم  الان  بود.  بازیکنان  فنی  وضعیت  گرفتن  نظر  زیر 
لیستی که ارائه شد بهترین ها هستند و امیدوارم بتوانند 

برای کشورمان موفقیت زیادی به دست بیاورند.
چراغپور درباره نیامدن احتمالی سردار آزمون گفت: ۱۰۰ 
حمله  خط  در  را  بزرگی  خلل  آزمون  سردار  نبود  درصد 
تیم ملی ایجاد می کند. او همیشه در کنار مهدی طارمی 
بازی کرده و نبودش باعث می شود خط حمله تیم ملی 
دچار مشکل شود. به نظر من ژوزه مورینیو نگران است 
که آزمون در تیم ملی مصدوم شود و دیگر نتواند برای 
رم بازی کند و به همین دلیل نمی گذارد او به تیم ملی 

به  فدراسیون  که  نامه ای  با  امیدوارم  ولی  شود.  اضافه 
باشگاه رم داده است اجازه بدهند سردار به تیم ملی بیاید 

و بتواند در جام ملت ها گل زنی کند.
وی در خصوص عدم دعوت از احمد نوراللهی به تیم ملی 
تصریح کرد: ما از اتفاقاتی که در تیم ملی رخ داده خبر 
نداریم و مسئولان تیم ملی هم در مورد احمد نوراللهی 
لحاظ  از  نوراللهی  من  نظر  به  ولی  نگفته اند.  چیزی 
کیفیتی و فنی در بهترین شرایط ممکن قرار دارد و قلعه 
نویی باید پاسخگوی این سوال باشد که چرا نوراللهی را 

به تیم ملی دعوت نکرده است.
کریم  دعوت  از  انتقادات  مورد  در  فوتبال  کارشناس 
انصاری فرد به تیم ملی گفت: تنها دلیلی که این بازیکن 
اوست.  بالای  تجربه  می شود  دعوت  ملی  تیم  به  مدام 
امیدوارم کریم بتواند از تجربه ای که دارد به نحوه احسن 
خوبی  تعویضی  بازیکن  او  من  نظر  به  و  کند  استفاده 
خواهد بود و می تواند در دقایق پایانی مسابقات به تیم 

ملی کمک کند.

کارشناس فوتبال ایران :

تیمملیبدونآزموندچارمشکلمیشود

دارنده مدال نقره جهان :

درخودممیبینمسهمیه
المپیکبگیرم

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس :

لوکادیانباید
بهپرسپولیسبرگردد

رئیس فدراسیون وزنه برداری :

رکوردگیریازوزنهبرداری
حذفمیشود

دارنده مدال نقره جهان گفت: برای اولین بار در وزن ۸۷ کیلوگرم روی تشک رفتم و عنوان قهرمانی 
را به دست آوردم و با این قهرمانی، کسب سهمیه المپیک را در خودم می بینم.

به گزارش خبرنگار مهر، مسابقات کشتی فرنگی قهرمانی کشور به میزبانی قم در شرایطی برگزار شد 
که در دو وزن المپیکی که کشتی ایران موفق به کسب سهمیه المپیک نشده اتفاقات جالبی رخ داد. 
در وزن ۷۷ کیلوگرم که محمدعلی گرایی سال های یکی از مدعیان این وزن بود به دلیل محرومیت 
از سوی اتحادیه جهانی از حضور در مسابقات قهرمانی کشور منع شد، در مقابل امیر عبدی کشتی گیر 
که  مهمدی  علیرضا  کیلوگرم،   ۸۷ وزن  در  همچنین  باشد.  وزن  این  مدعیان  از  یکی  توانست  قمی 
توانست برای نخستین بار در مسابقات جهانی ۲۰۲۳ به مدال نقره وزن ۸۲ کیلوگرم برسد، با تغییر وزن 

در مسابقات قهرمانی در وزن ۸۷ کیلوگرم به عنوان قهرمانی رسید.
تا به حال محمدرضا گرایی، مهدی محسن نژاد، محمدهادی ساروی و امین میرزازاده برای تیم ملی 
فرنگی سهمیه المپیک کسب کردند و تنها در اوزان ۷۷ و ۸۷ کیلوگرم سهمیه کسب نشده است.علیرضا 
مهمدی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره قهرمانی در مرحله نخست چرخه انتخابی تیم ملی در وزن 
۸۷ کیلوگرم گفت: خدا را شکر در مسابقات قهرمانی کشور که اولین مرحله از چرخه انتخابی برای 
حضور در المپیک است، در وزن جدید توانستم عنوان قهرمانی را به دست بیاورم. این اولین تجربه من 
در وزن ۸۷ کیلوگرم در مسابقات رسمی بود، خدا را شکر توانستم در برابر همه مدعیان این وزن که 
هدفشان رسیدن به میدان المپیک بود، پیروز میدان شدم.وی در مورد شانس کسب سهمیه در وزن 
۸۷ کیلوگرم گفت: قطعاً برای کسب سهمیه المپیک شانس دارم. مسابقات قهرمانی کشور سطح بسیار 
بالایی داشت و برای اولین بار در وزن ۸۷ کیلوگرم روی تشک عنوان قهرمانی را به دست آوردم. در 
این وزن تنها چند نفری در آسیا کشتی گیران از ازبک و چین هستند، موفق به کسب سهمیه نشدند. 
من در اولین سال حضورم در مسابقات جهانی در وزن ۸۲ کیلوگرم توانستم به مدال نقره برسم. قطعاً در 
خودم می بینم که در وزن جدید هم بتوانم سهمیه المپیک کسب کنم.دارنده مدال نقره جهان در مورد 
برنامه تمرینی اش گفت: از امروز تمرینات را شروع می کنم ولی هنوز کادر فنی برای حضور در مسابقات 
مختلف تصمیمی نگرفته و به ما اعلام نکرده است. هفت ماه دیگر تا المپیک زمان باقی مانده و همه 

تلاشم را به کار می گیرم که در این مدت بتوانم سهمیه کسب کنم و در المپیک روی تشک بروم.

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: بازگشت او به صلاح پرسپولیس نیست چون الان هواداران 
از دست او ناراحت هستند و یکباره او پرسپولیس را رها کرد و متاسفم بابت این کار بازیکن اگر هم او 

برگردد ما توقع بالای از او داریم.
بهزاد داداش زاده در گفت وگو با ایرنا، در خصوص پیروزی پرسپولیس مقابل نساجی مازندران اظهار 
داشت: خداراشکر توانستیم در این بازی حساس و مهم خانگی در حضور تماشاگرانمان به ۳ امتیاز مهم 
برسیم. این برد برای تیم خیلی حیاتی بود و همین پیروزی مقابل نساجی باعث شد هواداران و یحیی 
گل محمدی با همدیگر آشتی کنند. درست است که امسال پرسپولیس مثل سال های قبل نتیجه قابل 
قبولی نمی گیرد ولی بازیکنان و کادرفنی باید گذشته را فراموش کنند و برای نیم فصل دوم خودشان 
را آماده کنند که بتوانیم قهرمانی را تکرار کنیم. خوشحالم برای تیم نساجی چون با سرمربی جدید 
تیمی فوق العاده شده است و جوان گرایی را در این تیم می بینیم قطعا نساجی در نیم فصل دوم حرفی 
برای گفتن دارد.وی در مورد نقاط ضعف پرسپولیس گفت: بزرگ ترین مشکل پرسپولیس فقط دو چیز 
است یکی نداشتن مهاجم خوب و دومی تعادل نداشتن در خط دفاع و این موضوع نگران کننده است 

و امیدوارم کادرفنی پرسپولیس سریع تر به این مشکل رسیدگی کند.
یادآور شد:  مازندران  نساجی  با  بازی  در  احمدی  درباره عملکرد محمدمهدی  پرسپولیس  پیشکسوت 
را  اعتماد یحیی گل محمدی  توانست جواب  و  بازی خوش درخشید  این  بازیکن در  این  به نظر من 
و  است  او جوان  دهد. چون  قرار  تیم  اولیه  ترکیب  در  را  او  بعدی  بازی  در  امیدوارم سرمربی  بدهد. 
انگیزه های زیادی دارد. علی نعمتی بازیکن خوبی است ولی چوب خطش پر شده است و شک ندارم 
احمدی جایگزین مناسبی برای نعمتی است.داداش زاده در مورد اینکه آیا بازگشت یورگن لوکادیا به 
نفع پرسپولیس است، تصریح کرد: بازگشت لوکادیا به صلاح پرسپولیس نیست چون الان هواداران از 
دست او ناراحت هستند و این بازیکن به یکباره پرسپولیس را رها کرد و متاسفم بابت این کار این. وی 
در خصوص رأی کمیته استیناف مبنی بر بازگشت امتیازات کسر شده از سپاهان و پرسپولیس گفت: 
مسئولان فدراسیون فوتبال باید صادق باشند و همه چیز را صادقانه به مردم بگویند. الان هواداران سه 
تیم لیگ برتری خشمگین هستند که کمیته استیناف این رای را صادر کرده است. امیدوارم مسئولان 
شفاف سازی کنند؛ آنها نباید طرفدار تیمی باشند و باید طرفدار حق باشند تا حقی از تیمی ضایع نشود.

نخواهیم داشت و  نام رکوردگیری  به  وزنه برداری گفت: چیزی  فدراسیون  رئیس 
برای  بود.  خواهد  ملی  تیم های  به  ورود  معیار  کشور  قهرمانی  و  لیگ  مسابقات 
سال بعد برنامه های متعددی را در دستور کار داریم و با هیچ ورزشکاری تعارف 

نخواهیم داشت. 
سجاد انوشیروانی در حاشیه لیگ وزنه برداری با اشاره به شرایط این رشته در مسیر 
حال  در  وزنه برداری  رقابت های  فینال  که  خوشحالیم  خیلی  کرد:  اظهار  المپیک 
برگزاری است هرچند از این شرایط راضی نیستم چراکه اعتقاد دارم باید بهتر از 
این ها باشیم. برای سال بعد تمهیداتی را در نظر گرفتیم که مسابقات با تیم های 
بیشتری برگزار شود. سال های قبل مسابقات به صورت غیرمتمرکز، در ۲ گروه و 

با جذابیت بالایی دنبال می شد و باید این هیجان دوباره به وزنه برداری بازگردد.
حضور  مسابقات  این  عطف  نقطه  و  خوب  اتفاقات  از  دیگر  یکی  داد:  ادامه  وی 
کادر فنی و رصد وزنه برداران بود که با دقت همه چیز را آنالیز می کردند. از سال 
بعد مسابقات کشوری، لیگ و رویدادهای مختلفی را در برنامه داریم و باید این 
مسابقات با کیفیت بالاتری برگزار شود. تقویم فدراسیون با خرد جمعی بسته شده 

و تا امروز بدون نقص کارها پیش رفته است.
رئیس فدراسیون وزنه برداری با اشاره به ۲ انتخابی دیگر تا المپیک پاریس یادآور 
در  را  دیگر  رویداد   ۲ ما  می کنیم.  آماده  المپیک  انتخابی  برای  را  ملی  تیم  شد: 
ازبکستان و تایلند پیش رو داریم و حضور در پاریس برای ما بسیار مهم و حائز 
اهمیت  است. وزنه برداری این توانایی را دارد که در پاریس بدرخشد و اردوهای تیم 
ملی با جدیت دنبال خواهد شد. البته نسل جدیدی را هم خواهیم ساخت که در 

سال های آتی روند موفقیت های این رشته را ادامه دهد.
این  مالیاتی  مسائل  و  لیگ  در  وزنه برداران  قراردادهای  خصوص  در  انوشیروانی 
فدراسیون نیز گفت: سال قبل و پیش از حضور من در فدراسیون، بیشترین قرارداد 
۱۲۰ میلیون تومان بود اما الان قرارداد ۵۰۰ میلونی هم داریم اما این پاسخگوی 
نیازهای این رشته نیست و باید به مرز یک میلیارد برسیم. باید تلاش کرد که سال 
بعد لیگ به شکلی متفاوت برگزار شود تا نیازهای وزنه برداران مرتفع شود. در مورد 
بحث مالیاتی هم باید بگویم تا سال ۹۵ پرداخت شده و بدهی های فدراسیون در 

حال بررسی است تا کاهش یابد.
وی در مورد المپیک نیز اضافه کرد: مسابقات داخلی قبل از المپیک و مسابقات 
لیگ بعد از آن برگزار خواهد شد. اما این را باید بگویم که با هیچ ورزشکاری در 
هر سطحی که باشد، تعارف نداریم. مسابقات لیگ و قهرمانی کشور معیار ورود به 

تیم های ملی خواهد بود و دیگر چیزی به نام رکوردگیری نخواهیم داشت.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تكلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول/ دوم موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۳۱۴۰ هیأت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو 
بشماره  صفرعلی  فرزند  جانشورود  رمضانی  نادر  /خانم  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالكانه  تصرفات 
شناسنامه ۱۲۹ صادره از سیاهكل در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۹۸.۱۴ متر مربع از 
پلاک ۲۶۸ فرعی از ۳۶۲ اصلی واقع در کرج- ولدآباد-محله یزدیها خیابان میثم ۲۵ پلاک ۹ خریداری 
از مالک رسمی آقای بهرامعلی هاشمی محرز گردیده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۲۶

مهران رشیدی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تكلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول /دوم موضوع  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۳۱۷۰ هیات  برابر 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج- ناحیه دو 
 ۵۳ شناسنامه  بشماره  محمد  فرزند  اقدام  اله  فتح  خانم  اقای/  متقاضی  بلامعارض  مالكانه  تصرفات 
صادره از در یک قطعه زمین به مساحت ۱۹۱ متر مربع از پلاک ۱۶۶۵ فرعی از ۹ اصلی واقع در کرج 
ماهدشت خ مهران ک اقاخانی پ ۱۰۷ خریداری از مالک رسمی آقای /خانم  اکبر تندرستی محرز 
گردیده است .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۲۶

مهران رشیدی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی: ۱۶۳۲۸۴۱شناسه آگهی: ۱۶۳۲۸۶۲

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی
 و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

اول  هيات   140260331010004062 بشماره  اصلاحی  رای  و   140260331010001435 شماره  رای  برابر 
موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملك فرديس تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی مرحوم علی اصغر ابراهيمی فرزند عيوض بشماره شناسنامه 
1024 صادره از تهران كه برابر گواهی حصر وراثت شماره 140201390004507130 مورخ 1402/08/20 
شعبه 6 شواری حل اختلاف شهرستان فرديس آقای آزاد مرادی فوت نموده و وراث حين الفوت عبارتند از: 
ابراهيمی 6 حميد  ابراهيمی 5 فرزاد  ابراهيمی 4 منيژه  ابراهيمی -3- منصوره  ابراهيمی 2- مجيد  1-فرهاد 

ابراهيمی 7 سرناز مهديلو تركمانی )زوجه(
بنای احداثی به  با  اعيان می باشد كه در ششدانگ يك قطعه زمين  بهاء ثمن عرصه و  رای صادره به استثناء 
ايستگاه  از  بعد  كانال  از  بعد  واقع در جاده ملارد  اصلی  از 163  از پلاك 8921 فرعی  مساحت 225 متر مربع 
كيوان بن بست رضا پلاك 444 نرسيده به تربيت معلم خريداری از مالك رسمی كه خود متقاضی است محرز 
گرديده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار اولين آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ ،رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذكور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد. از قطعه 13 تفكيكی می باشد. برابر اظهار نظر كارشناس 

مورد تقاضا دارای 11/25 متر مربع اصلاحی آتی دارد كه در زمان بازديد در تصرف متقاضی می باشد.2280
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26 

تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/09 
مهتاب هاشمی رئيس ثبت واسناد واملاك فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010004908 هيات اول / دوم موضوع قانون تعيين 
تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
عظيم  فاطمه  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالكانه  تصرفات  فرديس  ملك  ثبت  حوزه 
زاده فرزند امان اله بشماره شناسنامه 588 صادره از قوچان در ششدانگ يك قطعه 
زمين با بنای احداثی به مساحت 320 متر مربع از پلاك 1258 فرعی از 163 اصلی 
واقع در فرديس خريداری از مالك رسمی خود متقاضی محرز گرديده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس 
از اخذ ،رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم ،اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.2282
 تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26 
تاريخ انتشار نوبت دوم :1402/11/09

مهتاب هاشمی-  رئيس ثبت اسناد واملاك فردیس 

برانکو ایوانکوویچ :

به پیشنهاد پرسپولیس فکر نمی کنم
به  اینکه  بیان  با  عمان  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
پیشنهاد هدایت سایر تیم ها فکر نمی کند، گفت: 
و  است  عمان  ملی  تیم  هدایت  روی  تمرکزم  تمام 

امیدوارم به مرحله بعد صعود کنیم.
به گزارش خبرنگار مهر، برانکو ایوانکوویچ در نشست 
فوتبال عربستان  ملی  تیم  با  دیدار  از  پیش  خبری 
از  و  داریم  قرار  تورنمنت سختی  در  داشت:  اظهار 
پیدا  بزرگی دست  تجربه  مسابقات،  این  در  حضور 
می کنیم. گروه ما با حضور تیمی همچون عربستان 
خیلی سخت است اما می خواهیم به مرحله بعدی 

صعود کنیم.
است که  تیم خیلی خوبی  عربستان  داد:  ادامه  او 
دارای  تیم  این  می کند؛  بازی  را  زیبایی  فوتبال 

من  حال  این  با  است.  مناسب  بسیار  سازماندهی 
بالایی  پتانسیل  دارای  که  دارم  خوبی  بازیکنان 
خوبی  خیلی  عملکرد  که  دید  خواهید  و  هستند 

خواهیم داشت.
و  بوده  جهانی  جام  در  بار   ۳ عربستان  افزود:  او 
شرایط خیلی خوبی دارد. اولین هدف ما صعود به 
تیم هایی  می دانیم  خوبی  به  و  است  بعدی  مرحله 
در  قهرمانی  کره جنوبی مدعی  و  ژاپن  ایران،  مثل 

این جام هستند. هستند که مدعی خواهند بود. 
عربستان  لیگ  بازیکنان  بهترین  میان  از  مانچینی 
داد.  تشکیل خواهد  را  این کشور  ملی  تیم  ترکیب 
ما به خوبی عربستان را آنالیز کرده ایم و بازی های 
از این تیم  آنها را تماشا و اطلاعات کافی  دوستانه 

داریم اما ما ابتدا روی تیم خودمان تمرکز داریم و 
طبق توانایی های خودمان استراتژی بازی را تعیین 

می کنیم.
مهر  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  ایوانکوویچ  بزانکو 
عمان  با  رقابت ها  این  پایان  در  آیا  اینکه  بر  مبنی 
را  این کشور  یا  داد  ادامه خواهد  را  همکاری خود 
مثل  خود  پیشنهادات  سایر  به  و  کرد  خواهد  ترک 
خیر،  یا  می کند  فکر  پرسپولیس  در  سرمربیگری 
در  سوالات  این  پرسش  وقت  الان  کرد:  تصریح 
نشست خبری نیست. من نمی توانم به این فکر کنم 
که چه اتفاقی در آینده خواهد افتاد. تمام تمرکز ما 
روی بازی فردا است و هر اتفاقی ممکن است برای 

یک مربی رخ دهد.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکليف  تعيين  قانون  موضوع  اول/دوم  هيات   14026033105700358 شماره  رای  برابر   
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
ملی  گل  يزدی  عليرضا  آقای/خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  دو  ناحيه   - کرج 
فرزند يداله بشماره شناسنامه 1270 صادره از کرج در يک قطعه زمين با بنای احداثی به 
مساحت 251.71 متر مربع از پلاک 29 فرعی از 360 اصلی واقع در محمد شهر شهرک 
چمران دوم خيابان معطری رو به روی مدرسه شهيد علی شهلايی پلاک 23 خريداری از 
مالک رسمی آقای/خانم قلی گاويکلو محرز گرديده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
انتشار اولين اگهی به مدت دو  مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ 
تسليم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/11/09
تاريخ انتشار نوبت دوم:1402/11/23

مهران رشيدی-رئيس اداره ثبت اسناد و املاک ناحيه دو کرج شناسه آگهی :۱۶550۹۲

عضو کمیته فنی فدراسیون والیبال :

هکتور کوپر: از ایران نمی ترسمتلاش برای انصراف مربیان خارجی کار درستی نیست
عضو کمیته فنی فدراسیون والیبال گفت: اینکه من دو نظر 
متفاوت دادم به دلیل این است که شرایط نسبت به قبل تغییر 
فکر  کرد.  عجله  نباید  ندارد  وجود  ای  گزینه  وقتی  و  کرده 

می کنم مرادی دچار سوءتفاهم شده است.
انتقاد  ایرنا، در خصوص  با  در گفت وگو  افشاردوست  محمود 
سرپرست فدراسیون والیبال از وی مبنی بر اینکه افشاردوست 
در هر مصاحبه، یک جوری صحبت می کند، اظهار داشت: من 
۲ ماه قبل و در اواخر دوران ریاست داورزنی گفتم بهتر است 
انتخاب شود؛ چون  والیبال  ملی  تیم  زودتر سرمربی  چه  هر 
زمانی  و  ادامه  در  اما  داشت؛  وجود  گزینه  چندین  موقع  آن 
والیبال شد ۲ مربی خارجی  که مرادی سرپرست فدراسیون 
انصراف دادند. با توجه به اینکه دیگر گزینه ای نبود گفتم که 
نباید برای انتخاب سرمربی تیم ملی عجله کرد؛ این نظر همه 

اعضای کمیته فنی بود.
وی افزود: نمی دانم چرا مرادی این صحبت را انجام داده است؛ 
اما اینکه من دو نظر متفاوت دادم به این دلیل بود که شرایط 
نسبت به قبل تغییر کرده و وقتی گزینه ای وجود ندارد و لیگ 
هم تا اواخر فروردین طول می کشد و لژیونرها هم نمی توانند 
تا پایان لیگ های خارجی به ایران بیایند لزومی ندارد عجله 
است.عضو  شده  سوءتفاهم  دچار  مرادی  می کنم  فکر  کرد. 
گزینه های  با  مذاکره  درباره  والیبال  فدراسیون  فنی  کمیته 
جدید برای هدایت تیم ملی عنوان کرد: در پیگیری هایی که 
داشتم متوجه شدم فدراسیون والیبال با دو سه مربی خارجی 
در حال مذاکره است. منتظر هستیم فدراسیون جلسه کمیته 
فنی را برگزار کند تا در خصوص این گزینه ها صحبت شود. 
تیم  گزینه های سرمربیگری  نام  اینکه  مورد  در  افشاردوست 

درستی  تصمیم  کار  این  گفت:  نشده،  رسانه ای  والیبال  ملی 
است. چون مربیان مورد نظر فدراسیون والیبال بیکار نیستند و 
احتمال دارد مسئولان تیم هایشان حساس شوند. ضمن اینکه 
اتفاقاتی که برای دو مربی خارجی که انصراف داده بودند رخ 

داد باعث شد فدراسیون والیبال چنین تصمیمی بگیرد.
وی در خصوص اینکه گفته شد یکی از کاندیداهای ریاست 
فدراسییون والیبال باعث انصراف گزینه سرمربیگری تیم ملی 
شد، تصریح کرد: در جلسه کمیته فنی یکی از اعضای کمیته 
این مسئله را مطرح کرد. او گفت از داخل یک نفر با مربیان 
خارجی تماس گرفته است. امیدوارم این اتفاق ها رخ ندهد؛ 
تیم  درباره  ناپسند است. صحبت  و  نیست  کار درستی  چون 
ملی کشورمان است. باید همگی کمک کنیم تا شرایط خوبی 

برای تیم ملی ایجاد شود.

 سرمربی تیم ملی سوریه گفت: به تیم ملی ایران احترام می گذارم اما از آنها نمی ترسم.
تیم ملی سوریه در جام ملت های ۲۰۲۳ آسیا موفق شد با کسب ۴ امتیاز در رده سوم گروهش 

قرار بگیرد و برای اولین بار در این رقابت ها، به دور حذفی صعود کند.
این تیم باید در مرحله یک هشتم نهایی به مصاف تیم ملی ایران برود. هکتور کوپر سرمربی 
آرژانتینی تیم ملی سوریه در گفت وگو با سایت فدراسیون فوتبال سوریه در خصوص رویارویی 
این تیم  آنها نمی ترسم. ما جلوی  از  اما  ایران احترام می گذارم  به تیم ملی  ایران گفت:  با 

بازی دفاعی انجام نخواهیم داد اما با توجه به توانایی هایمان بدون ریسک بازی می کنیم.
وی افزود: برای این بازی سخت، ۱۱ مرد با قلب آهنین را انتخاب می کنم که بدون ترس 
در زمین مسابقه حاضر شوند تا به بالاترین نقطه از مسابقات جام ملت های آسیا برسیم. از 
هواداران می خواهم در این بازی از ما حمایت کنند و هر کاری که بتوانیم برای شاد کردن 

آنها انجام خواهیم داد.
دیدار تیم های ملی ایران و سوریه روز چهارشنبه از ساعت ۱۹:۳۰ در ورزشگاه عبدالله بن 

خلیفه برگزار می شود.
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مدیرکل دفتر پسماند سازمان حفاظت محیط زیست گفت: 
۸۰ درصد پسماندهای کشور قابل استفاده و بازیافت دوباره 
است، در حالی که همه آن ها به صورت سنتی دفن می شوند.

کشور  کل  دادستان های  نشست  در  ثامنی  خادم  مهدی 
زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس   - علی سلاجقه  با 
 ۲۰ سالانه  به صورت  ما  گفت:  کشور  کل  دادستان  و   -

عفونی  پسماند  تن  هزار   ۱۵۹ عادی،  پسماند  تن  میلیون 
و بیمارستانی، ۱۳۳ میلون تن پسماند کشاورزی و سالانه 
۱۰ تا ۱۱ میلیون تن پسماند صنعتی ویژه در کشور تولید 
به  آسیب  وارد شدن  باعث  آن  مدیریت  می کنیم که سوء 

آب، خاک و هوای کشور می شود.
استفاده  انرژی،  و  کود  به  پسماند  تبدیل  داد:  ادامه  وی 
روش های  از  استفاده  زباله سوز،  استاندارد  دستگاه های  از 
نوین مانند هاضم و پیولیز در جهان برای مدیریت پسماند 
استفاده می شود اما در کشور این روش ها وجود ندارد و از 
بیش از ۶۰۰ مرکز دفن کشور تنها چهار، پنج مرکز دفن 

مهندسی داریم و باقی آن ها به روش دفن تلنباری است.
به گزارش روابط عمومی سازمان حفاظت محیط زیست، 
ثامنی با بیان اینکه پسماند سالانه ۸۷ هزار میلیارد تومان 
به محیط زیست آسیب وارد می کند، گفت: روش هایی که 
ما استفاده می کنیم، قدیمی است و ۸۰ درصد این پسماندها 
دفع  کرد،  استفاده  مختلف  طرق  به  آن ها  از  می توان  که 

می شوند.

مدیرکل دفتر پسماند سازمان محیط زیست:

۸۰ درصد پسماندهای کشور قابل بازیافت است

شهردار فردیس :

برنامه شهرداری فردیس برای توسعه 
سرانه های فرهنگی و فضای سبز

رئیس شورای اسلامی شهر کرج :

پیشنهاد تمدید و تقسیط بدهی املاک دارای 
حکم تخریب ماده صد قبل از سال ۱۴۰۰

شهردار فردیس گفت: توسعه سرانه های فرهنگی و فضاهای سبز شهر فردیس در لایحه بودجه ۱۴۰۳ 
پیش بینی و تقدیم شورا شده  است که در صورت تصویب، عملیاتی می شود.

 محمد رضا احمدی نژاد در جمع خبرنگاران در خصوص اقدامات انجام شده توسط شهرداری از ابتدای 
بودجه ۱۴۰۲  در  برنامه ریزی شده  اولویت های  مهمترین  کرد: خوشبختانه  اظهار  تاکنون،  جاری  سال 
شهرداری فردیس در طول ۱۰ ماه گذشته محقق شده است. در دو ماه باقیمانده تا پایان امسال نیز طبق 
برنامه ریزی ها پیش خواهیم رفت.وی انجام تملکات و اجرای فاز اول بازگشایی بلوار شهید اسمی)کانال 
سبز،  فضای  توسعه  مختلف،  نقاط  در  هندسی  اصلاح  در سطح شهر،  آسفالت  نهضت  اجرای  غربی(، 
سرانه های اداری شهرداری وسرانه های فرهنگی را از جمله اقدامات شهرداری فردیس در طول سال 
جاری برشمرد.شهردار فردیس با بیان اینکه مقدمات برخی پروژه های عمرانی در سال ۱۴۰۲ انجام شده 
است، گفت: با هدف تسهیل در تردد شهروندان و در راستای مدیریت و کنترل ترافیک شهری، اجرای 

تقاطع غیر همسطحِ مکمل شهید کچویی از جمله برنامه های شهرداری فردیس در سال آتی است.
وی افزود: موضوع تملکات بلوار نیایش یا گذر شرقی شهر فردیس را در دستور کار داریم. طراحی این 
پروژه انجام شده و پیگیری تملکات و توافق با معارضان پروژه نیز به زودی به نتیجه می رسد احمدی 
نژاد در مورد برنامه های آتی مدیریت شهری فردیس در سال ۱۴۰۳، گفت: توسعه سرانه های فرهنگی 
و فضاهای سبز شهر فردیس در لایحه بودجه ۱۴۰۳ پیش بینی و تقدیم شورا شده است که در صورت 
اولویت های شهرداری  از جمله  را  بلوار شهدا  به  متصل  معابر  بهسازی  عملیاتی می شود.وی  تصویب، 
فردیس برشمرد و گفت: بهسازی معابر فردیس از فلکه پنجم آغاز شده و مرحله به مرحله در حال انجام 
است. در حال حاضر در تمامی خیابان های بین فلکه چهارم و پنجم که نیاز به بهسازی داشته، جدول 
گذاری و روکش آسفالت انجام شده  است.شهردار فردیس بیان کرد: درصورت مساعدت شرایط جوی در 
دو ماه باقیمانده از سال، بهسازی سایر خیابان های منتهی به بلوار شهدا ادامه  می یابد. در غیر اینصورت 
ادامه کار در سال ۱۴۰۳ انجام می شود. وی در مورد معضلات ترافیکی در نقاط مختلف شهر ، گفت: 
یکی از معضلات شهر فردیس نداشتن طرح جامع حمل و نقل ترافیک، مستقل از شهر کرج است.  در 
این راستا بروزرسانی و تدوین طرح جامع شهر فردیس در حال انجام است و چگونگی رفع مشکلات 

ترافیکی شهر در این طرح پیش بینی می شود.

هفتادمین اجلاس مشورتی روسای شوراهای اسلامی کلان شهرها و مراکز استان های کشور 
به میزبانی شورای اسلامی شهر بندرعباس برگزار شد.

 هفتادمین اجلاس مشورتی روسای شوراهای اسلامی کلانشهرها و مراکز استان های کشور 
چهارم و پنجم بهمن در بندر عباس برگزار و تصمیمات مهمی در جهت اداره بهتر شهرها 

اتخاذ شد.
مسعود محمدی رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: در این نشست بحث و تبادل نظر 
پیرامون مسائل و مشکلات جاری شهرها و تبادل اطلاعات در راستای کاهش معضلات و 

ارائه خدمات بهتر به شهر و شهروندان انجام شد.
وی اذعان کرد: پیشنهاد شورای اسلامی کلانشهر کرج در خصوص تمدید فرصت اجرای 
تبصره ۶ قانون بودجه ۱۴۰۲ و تقسیط بدهی جهت املاکی که تا پایان سال ۱۴۰۰ دارای 
حکم تخریب یا اعاده در کمیسیون ماده ۱۰۰ قانون شهرداری ها هستند، مورد استقبال قرار 
مراکز  و  کلانشهرها  اسلامی  شوراهای  روسای  امضای  به  ای  مکاتبه  شد  مقرر  و  گرفت 
می رود  امید  که  شود  انجام  اسلامی  شورای  مجلس  ریاست  به  خطاب  کشور  استان های 
مالی  فشار  و همچنین کاهش  تخریب  دارای حکم  املاک  نهایی  تکلیف  تعیین  در جهت 
بر مالکین با تغییر شیوه پرداخت، مورد بررسی قرار گیرد که البته درآمد ناشی از اجرای این 
موضوع در حوزه حمل و نقل عمومی در شهرها که از نیازهای  اصلی و مطالبات به حق 

شهروندان است، هزینه خواهد شد.
رئیس شورای شهر کرج ادامه داد: با پیشنهاد شورای اسلامی شهر کرج و مصوبه اعضا در 
کمیسیون عمران و توسعه شهری مقرر شد اقدامات و تشریفات لازم انجام شود تا مجلس 
شورای اسلامی در برنامه هفتم توسعه نسبت به شناسایی و انتقال تصدی های قابل واگذاری 
به شهرداری ها با رویکرد مدیریت یکپارچه شهری با پیشنهاد مجموعه های راهور، آبفا و برق 

با رویکرد برنامه ریزی، تصمیم سازی و اقدام هماهنگ به موقع اقدام کند.

۱۲۹ درصد درآمدهای وصولی البرز محقق شد
از  درصد   ۱۲۹ گفت:  البرز  استان  دارایی  و  اقتصادی  امور  کل  اداره  سرپرست 

درآمدهای وصولی این استان در ۹ ماهه امسال محقق شده است .
 حسین جلیل پیران افزود: میزان درآمدهای وصولی استان البرز در ۹ ماهه سال 

جاری ۱۳۷هزار و ۲۰ میلیارد ریال برآورد شده است.
وی یادآورشد: میزان درآمدهای ۹ ماهه سال گذشته استان البرز ۸۴ هزار و ۱۴۰ 

میلیارد ریال بود.
جلیل پیران بیان کرد: پیش بینی می شود میزان کل درآمدهای وصولی استان البرز 

در سال جاری به رقم ۱۴۱هزار و ۸۰۲ میلیارد ریال برسد.
وی گفت: استان البرز گذشته در مجموع ۱۰۲ هزار و ۹۰۰ میلیارد ریال درآمد از 

محل مالیات و سایر منابع داشت.

اتباع غیرمجاز فردیس ساماندهی می شوند
جلسه  پنجمین  برگزاری  از  البرز  استان  خارجی  مهاجرین  و  اتباع  امور  مدیرکل 

ساماندهی اتباع و مهاجرین خارجی با محوریت شهرستان فردیس خبر داد.
جلسه  در  البرز  استان  خارجی  مهاجرین  و  اتباع  امور  کل  مدیر  شیری،  دهقان 
برگزار  فرمانداری  در سالن جلسات  فردیس که  بیگانه شهرستان  اتباع  ساماندهی 
شد، ضمن مرور اقدامات صورت گرفته در شهرستان فردیس، در خصوص اهمیت 
ساماندهی و موضوعات اجتماعی و فرهنگی اتباع خارجی توضیحاتی را ارائه نمود. 
بر رعایت قوانین و مقررات توسط کارفرمایان در خصوص عدم  تاکید  وی ضمن 
بکارگیری اتباع غیرمجاز گفت: اتباع و مهاجرین دارای مدارک معتبر اقامتی و کاری 
باید در مشاغل مجاز به فعالیت بپردازند قطعا با کارفرمایانی که اقدام به بکارگیری 

اتباع خارجی غیر مجاز نموده اند برخورد خواهد شد.
مدیر کل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری البرز با بیان اینکه نظارت جدی 
بر حضور و فعالیت اتباع خارجی در شهرستان فردیس ضرورت دارد بر تشکیل بانک 

اطلاعاتی جامع تاکید کرد.

فرایند بررسی لایحه بودجه سال ۱۴۰3 شهرداری کرج 
آغاز شد 

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج از آغاز فرآیند بررسی بودجه پیشنهادی سال 
۱۴۰۳ شهرداری کرج در صحن شورای شهر خبر داد.  

 عمار ایزدیار در یکصدو پنجامین جلسه کمیسیون تلفیق در خصوص بودجه سال 
۱۴۰۳ شهرداری اظهار داشت: بودجه پیشنهادی با رقم ۱۵۳ هزار میلیارد و ۵۱۴ 
میلیون ریال  از سوی شهرداری کرج به شورا ارسال شد که نشان از افزایش ۳۴ 

درصدی بودجه را نسبت به سال گذشته نشان می دهد.
ایزدیار به اهمیت تدوین بودجه که تنها ابزار مالی برای لزوم اجرای انضباط مالی 
می باشد، اشاره کرد و افزود: بودجه شهرداری در جلسات متعدد صبح و بعداز ظهر 

با حضور شهردار، معاونین و مدیران به طور دقیق کارشناسی و بررسی می شود.
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: در تلاش هستیم تا در بودجه 
سال آینده ضمن توجه به مطالبات مردم، مشارکت و همراهی شهروندان و گسترش 
خدمات مطلوب شهر را داشته باشیم و اولویت اصلی خود را اتمام پروژه های اولویت 

دار قرار دادیم.

کلاهبرداری با عنوان »دریافت طلا و پرداخت سود«
تحت  مراقب کلاهبرداری  گفت:  فراجا  آگاهی  پلیس  و کلاهبرداری  جعل  معاون 

عنوان دریافت طلا جهت سرمایه گذاری و پرداخت سود باشید.
 سرهنگ عبداله چولکی در تشریح این خبر اظهارداشت: کارآگاهان مبارزه با جعل 
و کلاهبرداری پلیس آگاهی افراد فرصت طلبی را که طلاهای شهروندان را جهت 
افراد،  از  توجهی  قابل  تعداد  به  و  پرداخت سود، خریداری کرده  و  سرمایه گذاری 
سودهای نامتعارف پرداخت و پس از جلب اعتماد عمومی و با مانورهای متقلبانه، 
از ۱۷ نفر سکه و طلا به ارزش ۲۷ میلیارد تومان دریافت و متواری شده بودند را 

شناسایی و دستگیر کردند.
وی در رابطه با این پرونده افزود: ساده انگاری، عجله، اعتماد بیجا، طمع ورزی و 
عدم بررسی دقیق موضوع توسط شکات باتوجه به پرداخت سودهای نامتعارف در 

این موضوع بسیار تأثیر گذار بوده است.
شهروندان  به  هشدار  ضمن  فراجا  آگاهی  پلیس  کلاهبرداری  و  جعل  معاون 
خاطرنشان کرد: بررسی سوابق افراد و همچنین تحقیقات محلی در خصوص فعالیت 

آنها می تواند از وقوعات مشابه پیشگیری کند.
وی با تاکید بر انجام سرمایه گذاری های مطمئن مانند خرید و فروش ملک، زمین 
و طلا تصریح کرد: در صورت موارد مشابه مشکوک بلافاصله به مرکز فوریت های 

پلیس ۱۱۰ اطلاع دهید.

مدیر نوسازی، تحول اداری و فناوری شهرداری فردیس
اجرای بهینه سازی مسیر فیبر نوری و ارتقای کیفیت خدمات هوشمند شهرداری 

فردیس
علیرضا تقی پور اظهار کرد: با توجه به اینکه فیبر نوری یکی از زیرساخت های مهم 
در حوزه ارتباطات است و استفاده از این فناوری در ساختن شهری هوشمند نقش 
اساسی دارد. بنابراین رفع هرگونه اختلال در شبکه و افزایش پایداری آن برای به 

حداقل رساندن قطعی ها ضرورت دارد.
وی افزود: در همین راستا با بهره گیری از نیروهای متخصص و کارآمد، بازسازی 
این  و  انجام شده  فردیس  نوری در سطح شهر  فیبر  بهینه سازی فضای مسیر  و 

روند ادامه دارد.

مدیرکل مشاوره و امور روانشناختی سازمان بهزیستی کشور :

تدوین بسته »پیشگیری از جدایی و استحکام روابط زوجین «
مدیرکل مشاوره و امور روانشناختی سازمان بهزیستی کشور از تهیه و تدوین 
بسته آموزشی راهنمای گام به گام پیشگیری از جدایی و افزایش استحکام 

روابط زوجین به سفارش سازمان بهزیستی و اجرای آزمایشی آن خبر داد.
برنامه های  جمله  از  خانواده  زندگی  آموزش  برنامه  گفت:  توکلی  معصومه 
پیشگیرانه و ارتقایی سازمان بهزیستی در حوزه خانواده که به منظور ارتقای 
زندگی  رضایتمندی  افزایش  زوجین،  روانشناختی  توانمندسازی  و  سلامت 
زناشویی و تحکیم بنیان خانواده از سال ۱۳۸۱ به صورت کشوری در حال 

اجراست.
وی با بیان اینکه با توجه به لزوم به روزرسانی محتوای آموزشی، تولید و 
دستور  در  جدید(  رویکرد  و  برنامه  بر  )مبتنی  جدید  آموزشی  بسته  تدوین 
افزود:  امور روانشناختی سازمان بهزیستی قرار گرفت،  کار دفتر مشاوره و 
بر معرفی کتاب ۱۲ ساعت  استان زنجان، مبنی  در همین راستا، پیشنهاد 
تا ازدواجی با شکوه )راهنمای گام به گام ساختن زندگی بادوام( مبتنی بر 
برنامه  پیشگیری از جدایی و افزایش استحکام روابط زوجی  مورد استقبال 

قرار گرفت و مقدمات اجرایی به منظور تولید بسته آموزشی کشوری شروع 
و اجرای آزمایشی این برنامه در استان با برگزاری دوره تربیت مربی و اخذ 
نظرات از آموزشگران انجام شد و بر اساس اخذ بازخوردها از آموزشگران و 
استخراج نتایج ارزشیابی برنامه و سنجش اثربخشی، کتاب آموزش ازدواج 
موفق )کتاب کار زوجین و راهنمای آموزشگر( و پکیج آموزشی بر اساس 
کتاب ۱۲ ساعت تا ازدواجی با شکوه، راهنمای گام به گام ساختن زندگی 

بادوام تهیه و تدوین شد.
از دیدگاه پیشگیرانه آموزش  اینکه این کتاب بر گرفته  با اشاره به  توکلی 
ازدواج و مبتنی بر »برنامه ی پیشگیری از جدایی و افزایش استحکام روابط 
زوجی« است، افزود: این کتاب در قالب چهار بخش و ۱۲ ساعت تدوین شده 
رابطه  مهارتهای ضروری  مهمترین  برای  لازم  بستر  ساعت  هر  که  است 
زوجی موفق را با استفاده از آزمون های رابطه، تمرین های پایانی و اشاره به 
مهم ترین نکات در هر فصل یا ساعت، فراهم می  آورد. علاوه بر این کتاب 
تنظیم شده که مخاطب  استفاده کرده و طوری  و کاربردی  زبان ساده  از 

تشویق می شود که هر هفته یک فصل) یک ساعت( از کتاب را خوانده و با 
توجه به ساده و کاربردی بودن و روش گام به گام این کتاب درک مفاهیم 

و احتمال پیوستگی مطالعه افزایش می یابد.
اثر  گفت:  کشور  بهزیستی  سازمان  روانشناختی  امور  و  مشاوره  مدیرکل 
بخشی این برنامه در زمینه کاهش احتمال طلاق، مهارت آموزی، افزایش 
رضایت و تعهد زناشویی طی مطالعاتی در کشورهای مختلف انجام گرفته 
توسط  آن  پرسشنامه  و  سازی  متناسب  برنامه  این  نیز  ایران  در  و  است 
مولفان، اعتباریابی شده است و مبدع این رویکرد آن را تایید کرده است و 
 Marriage and Family Review در مجله معتبر و بین المللی و تخصصی

نیز چاپ شده است.
مشاوره  دفتر  سفارش  به  باشکوه  ازدواجی  تا  ساعت   ۱۲ کتاب  گفت:  وی 
توسعه  امور  معاونت  نظارت  تحت  و  کشور  بهزیستی  روان شناختی  امور  و 
و  فتحی  الهام  همت  به  و  زنجان  استان  بهزیستی  کل  اداره  پیشگیری  و 

ابوالفضل حاتمی ورزنه  و  فرحناز رستمی ترجمه و به چاپ رسیده است.


